
VII. évfolyam, 2017. 2. (őszi-téli) számVASAD  KÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATÁNAK KULTURÁLIS ÉS KÖZÉLETI LAPJA

Tisztelt Vasadi Polgárok!
 
Közeledik az év vége, ilyenkor mindannyian megállunk 
kicsit és átgondoljuk, mit hozott számunkra az elmúlt 
esztendő. Meggyőződésem, hogy községük sikeresen 
búcsúzhat az óévtől, a település működése és fejlesztése 
idén is biztosított volt. 
 
Mint a térség országgyűlési képviselője, bízom abban, 
hogy a következő években is folytatni tudjuk a közösen 
megkezdett munkát.
 
Wass Albert mai is időszerű soraival kívánok a település 
minden lakójának áldott, szeretetteljes karácsonyi ünne-
peket és békés, eredményekben gazdag új évet. 
 
„Nem elég, ha csak ráköszönünk egymásra a megszokott 
szavakkal: „Adjon Isten boldog újesztendőt!” Mert Isten 
szándéka üres szavakból nem változik javunkra. Ha va-
lóban „boldog újesztendőt” várunk, akkor teljesítenünk 
kell előbb az isteni parancsot: „Szeresd felebarátodat, 
mint önmagadat, s szeresd nemzetedet önmagadnál is 
jobban!”
Adjon az Úristen erőt, egészséget minden derék magyar-
nak, és a magyar szívekben egymás iránt való hűséges 
szeretetet!

Pogácsás Tibor
országgyűlési képviselő – Fidesz

Önkormányzati Államtitkár

Mentovics Éva: 

Karácsonyi jókívánság

Szent karácsony beköszöntött,
pompázatos ruhát öltött.

Oly szaporán, mint a zápor, 
ezer csillag hull a fáról.

Örömkönnyek hullnak egyre, 
s pottyannak a kis kezekre.
Fenyőfánkat körbeálljuk, 

és egymásnak azt kívánjuk:

E szép este minden fénye 
adjon erőt az új évre.

Minden napja legyen ünnep, 
melengesse kis szívünket.

Áldott Karácsonyt, és sikerekben 
gazdag  Új Évet Kívánok Vasad 
minden lakójának Vasad Község 
Képviselőtestülete nevében:  Marton József  Zoltán polgármester
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Még néhány nap és véget ér a 2017-es esztendő. Hogy 
milyen volt az elmúlt tizenkét hónap Vasad számára, arról 
Marton József Zoltán polgármestert kérdeztem. 

Polgármesterként hogyan emlékszik 
vissza a 2017-es évre?

A 2017-es év az úgynevezett felkészülés évének mondható, 
hiszen jó néhány pályázatot nyújtottunk be az idén, melyek 
tekintetében több pályázatnál eredmények csak a jövő évben 
várhatóak. De ennek ellenére eltudtuk kezdeni a Sportpályára 
tervezett öltöző és lelátó épületünket melyhez a tavalyi évben 
20.000.000.- Ft-ot és az idei évben szintén 20.000.000.- Ft-ot 
nyertünk. Hasonló képen  a Tanyafejlesztési pályázatunknál, 
ahol két pályázatunkkal már nyertesként hirdették ki 
településünket, ennek értelmében 5.000.000.-ft-ot nyertünk  
napelemes közvilágításra,illetve 4.500.000.-ft-ot pedig 
biztonsági kamerák kihelyezésére.

A fentebb említett további pályázataink 52.500.000.- 
Ft összegben a meglévő orvosi rendelőnk bővítésére és 
felújítására, újabb 147.000.000.-Ft összegben pedig egy új 
építésű szakorvosi rendelőre, melyben egy fogorvosi rendelő, 
egy időszakos nőgyógyászati rendelő, az időszaki tüdőszűrés 
és a Védőnői tanácsadó kapna helyet.

Szintén az idei évben történtek előkészületek az Óvodánk 
bővítésére, itt a tervek még készülőben vannak és ezután 
tudjuk benyújtani a pályázatunkat amelyet 75.000.000.-Ft-
ban határozott meg a Képviselő-testület. Valamint e soraim 
írásakor még folyamatban volt a benyújtása a KEHOP-5.2.9 
számú pályázatunknak, melynek keretében az Óvoda 
épületén, az Általános Iskola épületén és a Művelődési 
Ház épületén történnének energiahatékonysági munkálatok, 
megújuló energia felhasználásával itt, a megpályázni kívánt 
összeg 195.000.000.- Ft lenne.

Örülök, hogy az idei évben el tudtuk kezdeni a kinti 
úgynevezett katolikus temetőnél a parkosítást és a növények 
telepítését, és a jövő évben szeretnénk befejezni az építési 
munkálatokat is.

Siker és siker között is van különbség. 
Ha legalább egy munkát kellene kiemelnie, 
mire lenne a legbüszkébb az elmúlt tizenkét 
hónapból?

Azt kell, hogy mondjam, amire nagyon büszke vagyok az a 
4605-ös jelű, úgynevezett monori útnak a felújítása, ugyan nem 
a 2017-es évben történt, de ez volt a megyében a legnagyobb 
fejlesztés ebben a költségvetési ciklusban, így ebből fakadóan 
hatalmas eredménynek érzem, hogy ezt el tudtuk érni.

Hasonlóképen hatalmas eredménynek tartom, hogy egy 
ilyen kicsi falunak, lehetősége van a spotpályáján egy 
ekkora nagyságú öltöző és lelátó komplexum megépítésére. 
December 4-én az önkormányzat átadta az építési területet a 

kivitelezőnek, a munkálatok 
még aznap megkezdődtek.
Remélhetőleg a 2018-as 
évben át is tudjuk adni az 
épületet.

Milyen feladatok várnak előreláthatólag 
az önkormányzatra 2018-ban?

Mint ahogyan előző szavaimból kiolvasható, szeretnénk 
a Sport öltöző és lelátó épületünket befejezni, szeretnénk 
a régóta ígért ravatalozót megépíteni, szeretnénk a Tanya 
Fejlesztési pályázatunkat megvalósítani, illetve természetesen 
bízunk a beadott pályázataink sikerében és szeretnénk a 
2018-as évet ezekkel a beruházásokkal, fejlesztésekkel zárni.

Interjú: Kériné Veroczki Barbara

MEGKEZDŐDÖTT A KIVITELEZÉS  

HÁZI SEGÍTSÉGNYÚJTÁS VASADON
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    2211 VASAD, KOSSUTH LAJOS U. 21. 

     
 

A házi segítségnyújtás célja, hogy gondoskodjon azokról a 
településen élő idősekről, akik  egészségi állapotuk, és/vagy 
szociális helyzetük miatt életvitelükhöz segítséget igényelnek, 
annak érdekében, hogy saját otthonukban maradhassanak. Eze-
ket a szolgáltatásokat a Területi Gondozást végző intézmények 
gondozónői végzik szolgáltatási díj ellenében, amire eseten-
ként, kedvezmény igényelhető. Vasadon a Monori Gondozási 
Központ munkatársa Szlifkáné Renáta végzi ezt a feladatot. 

Kik igényelhetik ezt a szolgáltatást? Azok a vasadi lakosok, 
akik otthonukban önmaguk ellátására saját erőből nem képesek 
és róluk nem gondoskodnak,

- azok a pszichiátriai betegek, fogyatékos személyek, szenve-
délybetegek, akik állapotukból adódóan az önálló életvitellel 
kapcsolatos feladataik ellátásában segítséget igényelnek, de 
egyébként önmaguk ellátására képesek,

- az egészségi állapotuk miatt rászorulók, akik ezt az ellátási 
formát igénylik,

- akik a rehabilitációt követően a saját lakókörnyezetükbe történő vissza-

illeszkedés céljából támogatást igényelnek önálló életvitelük fenntartásához.
Hogyan igényelhető a házi segítségnyújtás? 
A szolgáltatás igénybevétele önkéntes, az ellátást az igénylő, 

illetve törvényes képviselője kérelmére, indítványára történik. 
Ezt követően szervező gondozónőink környezettanulmányt 
készítenek az igénylő otthonában, ahol felmérik az egészségi, 
szellemi és fizikai állapotát, az idős igényeit, és ennek megfele-
lően közösen állapítják meg a részére nyújtott szolgáltatásokat.

Hol igényelhető a házi segítségnyújtás? A vasadi családsegí-
tőnél lehet jelezni, vagy a gondozónőt telefonon személyesen 
is lehet hívni.

A szolgáltatás minden héten, kivéve ünnepnapokat, hétfőtől 
péntekig 8-16 óráig történik.

Elérhetőség:
Családsegítő és Gyermekjóléti Szolgálat 

Vasad  06 20/771-04-20
Szlifkáné Renáta gondozónő 06 20 /413-43-00

Forduljanak bizalommal munkatársunkhoz!
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Községünk idei kitüntetettjei
Vasad Község Önkormányzata 2017-ben Vasad Községért 

Emlékérmet adományozott Csizmadia László önkormányzati 
képviselőnek, tanyagondnoknak.

Díszpolgári címet adományozott a képviselő-testület 
Pirót Sándor Károlynak, a díszoklevél ünnepélyes átadása 
2017. december 17-én 16 órától lesz a Vasadi Református 
Templomban, utána állófogadás lesz a Vasadi Általános 
Iskolában. 

Az eseményekről a 2018. tavasszal megjelenő újságban 
adunk fényképes beszámolót.

Elismert ingatlanok
A faluszépítő mozgalom keretében ebben az évben az 

alábbi elismerésekkel jutalmazza a gondozott, karbantartott, 
virágos portákat a Képviselő-testület. A Képviselő-
testületnek a Községfejlesztési Bizottság és a Külterületért 
Felelős Bizottság tesz javaslatot az elismerésekre. A két 
Bizottság kül- és belterületi bejárás során alakítja ki 
javaslatát.

Szép porta elismerést kapott:
Marton  Katalin,  Kossuth Lajos utca 25.
Orlik Sándor, Ifjúság utca 16.
 
Virágos Vasadért elismerést kapott:
Kalmár Ferenc, Bem utca 61.
Mészáros Attila, Szabadság utca 108.
Édes Oszkár, Petőfi  Sándor utca 10.
Szabó János, Széchenyi utca 4.

Takaros tanya elismerést ebben az évben egy külterületi 
ingatlan sem kapott.

Közigazgatá�i �z��e�
Tájékoztatjuk a Tisztelt Lakosságot, hogy az idei 

évben az Önkormányzati Hivatal december 22-29 
között (4 nap) közigazgatási szünetet tart. 

Az új évben az első munkanap: 2018. január 2. 
Kizárólag sürgős anyakönyvi esetekben kereshetik 

Juhász Éva anyakönyvvezetőt a 06-30/2439044-es 
telefonszámon. 

KÉSZÜLŐBEN VASAD 
ARCULATI KÉZIKÖNYVE

Vasad Község Önkormányzata a Településképi 
Arculati Kézikönyve és a Településképi Rendelete 
készítésével kapcsolatos előzetes tájékoztatásról 
szóló lakossági fórumot tartott 2017. július 26.-
án a Vasadi Művelődési Házban. 

Önkormányzatunk Képviselő-testülete 
a nyáron megkezdte a település területére 
vonatkozó Településképi arculati kézikönyv és 
a településképi rendelet elkészítését. A rendelet 
elkészítéséhez várták a lakosság előzetes 
javaslatait, véleményét.  

A településképi arculati kézikönyv 
(TAK) szemléletformáló célt szolgál,  ebben 
kell meghatározni a település településkaraktert 
meghatározó jellemzőit, a településképi 
szempontból elkülönülő településrészeket 
arculati jellemzőikkel és értékeikkel, valamint 
a településkép minőségi formálására vonatkozó 
javaslatokat és a településképhez illeszkedő 
építészeti elemeket.

A településképi rendelet (TKR) állapítja 
meg a helyi építészeti örökség területi 
és egyedi védelmét, a településszerkezet, 
településkarakter, tájképi elem és egyéb helyi 
adottság alapján a településképi szempontból 
meghatározó területeket, valamint a településképi 
követelményeket. A Kormányrendelet 21-22.§ 
alapján a TKR megalapozására a TAK szolgál. 

A fórumon meghallgathattuk Csohány Klára 
építész asszony és Gubán Sándor főépítész 
tájékoztatását. Elmondták, a cél az, hogy a 
települési közösségek hatékonyan óvják meg 
környezeti kultúrájukat és fejlesszék azt. 

SZOCIÁLIS TŰZIFÁVAL SEGÍT AZ 
ÖNKORMÁNYZAT

Vasad Község Önkormányzata a 
Magyarország 2017. évi központi 
költségvetéséről szóló 2016. évi XC. 
törvény (a továbbiakban: Kvtv.) 3. melléklet 
I.9. pont szerinti a települési önkormányzatok szociális célú 
tüzelőanyag vásárlásához kapcsolódó  támogatására az 
idén is támogatási igényt nyújtott be. 

Önkormányzatunk 65 m3 tűzifa vásárlásához kapott állami 
támogatást. A tűzifa támogatás iránti kérelmeket november 
30-ig lehetett benyújtani az önkormányzati hivatalba. A 
beérkezett kérelmekben a Szociális Bizottság hozott döntést. 

December hónapban 30 m3 tűzifa leszállítását 
biztosította a NEFAG, a 30 m3 tűzifa kiszállítása a 
rászorulók részére december hónapban megtörténik. 

A fent maradó 35 m3 tűzifa kiszállítására január 2. és 
február 15-e között kerül sor, attól függően, hogy az 
erdőgazdálkodótól mikor kapjuk meg a fát. 
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KÖZSÉGHÁZI  NAPLÓ
MÁJUS 17. RENDKÍVÜLI KÉPVISELŐ-TESTÜLETI ÜLÉS
• a képviselő-testület módosította a rendkívüli 

önkormányzati támogatással kapcsolatos februári 
határozatát – az igényelt támogatási összeg 25 
millió forintra módosult, 

• a képviselő-testület módosította a sport pályázattal 
kapcsolatos áprilisi határozatát – a saját forrás 
összege módosult 3.5 millió forintra.

MÁJUS 23. MUNKATERV SZERINTI KÉPVISELŐ-TESTÜLETI ÜLÉS
• a képviselő-testület megtárgyalta és elfogadta 

a Katasztrófavédelmi Kirendeltség Monor 
Hivatásos Tűzoltóparancsnokságának, a Monori 
Rendőrkapitányságnak, a Vasadi Polgárőr 
Egyesületnek a 2016. évi tevékenységéről szóló 
beszámolókat, 

• a képviselő-testület értékelte a 2016 évi 
gyermekvédelmi és gyermekjóléti feladatok ellátását, 

• a képviselő-testület döntést hozott és 500 e Ft-
ot biztosított a település új üdvözlő tábláinak 
elkészíttetésére, 

• a képviselő-testület foglalkozott a jegyzővel 
kapcsolatos munkaügyi kérdéssel.

MÁJUS 23. MUNKATERV SZERINTI KÉPVISELŐ-TESTÜLETI ÜLÉS
• a képviselő-testület megalkotta a házasságkötés 

szabályairól és díjairól, valamint az anyakönyv-
vezető díjazásáról szóló rendeletét, mely hatályon 
kívül helyezte a régi rendeletet – a rendelet felül-
vizsgálatát a Pest megyei Kormányhivatal Törvé-
nyességi Főosztálya rendelte el. Az új rendeletben 
a szolgáltatási díjak, valamint az anyakönyvvezető 
díjazása nem módosult,

• a képviselő-testület megtárgyalta és elfogadta 
a Vasadi Napközi Otthonos Óvoda, a Vasadi 
Bölcsőde, a Vasadi Bölcsőde konyhájának, a Vasadi 
Településüzemeltetési Kft, a Vasadi Portéka Kft 2016 
évi munkájáról szóló beszámolót,

• a képviselő-testület foglalkozott a Falunap 
költségeivel és tárgyalt a Falunap tapasztalatairól,

• a képviselő-testület – törvényi kötelezettségének 
eleget téve – döntést hozott a Településképi arculati 
kézikönyv elkészíttetéséről – mivel a kézikönyv 
elkészítése az önkormányzatok számára kötelező 1 
millió forint állami támogatást kapott az önkormányzat 
ennek költségeire,

• a képviselő-testület meghallgatta és elfogadta a jegyző 
tájékoztatását az őshonos fák védetté nyilvánítási 
eljárásáról – e témában a testület arra az álláspontra 

jutott, hogy a hivatalos procedúrát nem indítja el, 
hanem helyileg oldja meg a kijelölt fák fokozott 
védelmét, pl. egy táblácska elhelyezésével, „vigyázz 
rám” felirattal,

• a képviselő-testület ismét módosította a rendkívüli 
önkormányzati támogatással kapcsolatos korábbi 
határozatait – a támogatási igényt 30 millió forintra 
módosította – a módosítást a 2018. január 1-től 
kötelező ASP rendszerhez való csatlakozás indokolta, 
a társult Bénye és Káva települések vonatkozásában. 
Vasad már korábban, még Csévharaszttal közösen 
2015-től csatlakozott ehhez a rendszerhez, akkoriban 
14 millió forint pályázati pénzből, a képviselő-testület 
közművelődési pályázat benyújtásáról döntött, 
valamint biztosította az ehhez szükséges 300 e Ft 
saját forrást,

• a képviselő-testület foglalkozott a két 100 %-os 
önkormányzati tulajdonú kft és az önkormányzat 
közötti pénzügyi műveletek, pénzügyi mozgások 
kérdésével, valamint a 2013-ban megalkotott 
mezőőri járulékkal kapcsolatos rendelettel – a 
tárgyalás eredményeként a képviselő-testület 
továbbra is szükségesnek tartotta a rendeletben 
foglaltak végrehajtását, a mezőőri járulék kivetését 
és behajtását.

JÚLIUS 6. RENDKÍVÜLI KÉPVISELŐ-TESTÜLETI ÜLÉS
• a képviselő-testület korábbi jogszabályi 

kötelezettségének eleget téve módosította, majd 
egységes szerkezetbe foglalta a Vasadi Bölcsőde, a 
Vasadi Napközi Otthonos Óvoda és a Vasadi Könyvtár 
és Művelődési Ház alapító okiratát – a módosítást 
a Kincsár által meghatározott alapító okirat forma, 
valamint egy-egy új tevékenység indokolta,

• a képviselő-testület a Vasadi Regionális Sport Club 
pályázatát segítve költségvetéséből biztosította 
részükre a pályázati saját forrást 900 e Ft összegben.

AUGUSZTUS 22. RENDKÍVÜLI KÉPVISELŐ-TESTÜLETI ÜLÉS
• a képviselő-testület a szociális tűzifa igény 

benyújtásának rövid határideje miatt tartott rendkívüli 



5VASADI HÍRMONDÓ 2017. TÉL

Önkormányzat

5

ülést – a támogatási igény benyújtásra került, azóta 
már a Belügyminisztériumi döntés is megszületett 
–  129 m3 tűzifát igényelhettünk, 65 m3 tűzifa 
beszerzéséhez kaptunk támogatást. 

SZEPTEMBER 22. RENDKÍVÜLI KÉPVISELŐ-TESTÜLETI ÜLÉS
• a képviselő-testület döntést hozott két pályázat 

benyújtásáról, a pályázatok az egészségügyi 
alapellátás fejlesztését szolgálják. Sikeres pályázat 
esetén a meglévő orvosi rendelő épületének felújítása 
történne meg – a beruházás költsége 52 millió forint, 
a saját forrás 2.6 millió forint. A másik projekt  a 
Vasad, Petőfi Sándor utca 91. szám alatti ingatlanon 
valósulna meg, új egészségház épülne – fogorvosi 
rendelővel, prevenciós helyiségekkel, biztosítva 
lenne a vérvétel, nőgyógyászat, valamint ide költözne 
át a védőnői szolgálat is -  a beruházás költsége 147 
millió forint, a saját forrás 7.3 millió forint,

• a képviselő-testület az említett projektek terveinek 
elkészítésével a Tőrös és Társa Építésziroda Bt-t 
bízta meg, a 2.5 millió forint tervezési árajánlatát 
elfogadta.

SZEPTEMBER 28. MUNKATERV SZERINT KÉPVISELŐ-TESTÜLETI ÜLÉS
• a képviselő-testület megtárgyalta, de nem fogadta 

el az Önkormányzat 2017 évi költségvetésének 
módosítását – a rendelet tervezetet átdolgozásra 
visszakapta a hivatal,

• a képviselő-testület módosító rendeletet alkotott a 
Helyi Építési Szabályzat és Szabályozási Tervről 
– módosítás külterületi területrészt érintett, ahol 
egyéni vállalkozás keretében gombatermesztéssel, 
gombaüzem beindításával szeretne foglalkozni a 
tulajdonos – a módosító rendeletet olvashatják a 
honlapon, valamint a Nemzeti Jogszabálytárban 
(www.njt.hu ),

• a képviselő-testület kinyilvánította a Bursa Hungarica 
2018-hoz való csatlakozási szándékát – a pályázat a 
településen kiírásra került, a pályázatokat november 
7-ig lehet benyújtani – a felhívást a honlapon, 
valamint az Emberi Erőforrás Támogatáskezelő 
honlapján (www.emet.gov.hu) olvashatják,

• a képviselő-testület határozatokat hozott a szüreti 
mulatság, a Szent Mihály napi rendezvény 
támogatásával, költségeivel kapcsolatban, valamint 
döntést hozott arról, hogy a 2017/2018-as tanévben 
is támogatja az óvodai és általános iskolai néptánc 
oktatást,

• a képviselő-testület árajánlatot fogadott el a Vasad 032 helyrajzi 
számon elvégzendő felújításpótló csereerdősítésre vonatkozóan 
– a csereerdősítés költsége 1.3 millió  forint + Áfa,

• a képviselő-testület szintén a Vasad 032 helyrajzi 

számon vadkizáró kerítés létesítésére vonatkozó 
árajánlatot fogadott el 500 e Ft + Áfa összegben.

OKTÓBER 11. RENDKÍVÜLI KÉPVISELŐ-TESTÜLETI ÜLÉS
• a képviselő-testület döntést hozott, hogy pályázatot 

nyújt be az „Önkormányzati tulajdonú óvodai ellátást 
nyújtó intézmények fejlesztésének támogatása Pest 
megyében című pályázatra – sikeres pályázat esetén 
a jelenlegi óvoda épület korszerűsítése, felújítása 
valósulhat meg, valamint egy csoportszobával 
bővülhet az óvoda.

OKTÓBER 26. MUNKATERV SZERINTI KÉPVISELŐ-TESTÜLETI ÜLÉS
• a képviselő-testület rendeletet alkotott a szociális 

tűzifa támogatás jogosultsági feltételeiről és eljárási 
szabályairól – a rendeletet a honlapon olvashatják,

• a képviselő-testület 1 fővel emelte a Vasadi Bölcsőde 
foglalkoztatotti létszámát – a konyhára került 
felvételre plusz ember, a megnövekedett munkaterhek 
indokolták a plusz létszám biztosítását,

• a képviselő-testület döntést hozott a KEHOP-5.2.9 
pályázat benyújtásáról – sikeres pályázat esetén egyes 
intézményekre napelem kerül,

• a képviselő-testület meghatározta a közmeghallgatás, 
valamint az idősek napjának időpontját.

NOVEMBER 6. RENDKÍVÜLI KÉPVISELŐ-TESTÜLETI ÜLÉS
• a képviselő-testület módosította éves közbeszerzési 

tervét – a közbeszerzési tervből kikerült a ravatalozó 
építés beruházás, mivel ez a beruházás az idén már 
biztosan nem indul,

• indul viszont a sportöltöző és lelátó építése a 
sportpályán, ezért a képviselő-testület döntést hozott 
a közbeszerzési eljárás indításáról, az ajánlattételi 
felhívást elfogadta,

• a képviselő-testület áttekintette az óvodafejlesztés 
terveit,

• a képviselő-testület döntés hozott arról, hogy a 
település 700 éves évfordulója tiszteletére új díjat, 
kitüntetést kíván alapítani – a rendelet kidolgozása 
a jövő év elején, az Ügyrendi Bizottság bevonásával 
megkezdődik – a rendelet tervezetet 2018. március 
16-ig kell a testület elé terjeszteni,

• a képviselő-testület „Vasad Község Díszpolgára” 
címet adományozott Pirót Sándor Károlynak a 
település közösségéért, a település fejlődéséért 
végzett több évtizedes munkája elismeréseként,

• a képviselő-testület „Vasad Községért” emlékérmet 
adományozott Csizmadia Lászlónak a településért 
végzett közösségi munkája elismeréseként.
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NOVEMBER 23. MUNKATERV SZERINTI KÉPVISELŐ-TESTÜLETI ÜLÉS
• a képviselő-testület rendeleteket módosított és új 

rendeleteket is alkotott, mely rendeleteket a honlapon 
olvashatják:

• helyi népszavazás kezdeményezéséhez szükséges 
választópolgárokról

• reklámok, reklám feliratok tilalmáról – a reklámokkal 
kapcsolatos településképi bejelentési eljárás szabályairól,

• a köztisztasági rendelet módosításáról,
• a szociális rendelet módosításáról,
• foglalkozott a képviselő-testület a magánszemélyek 

kommunális adója mértéke emelésével is, de a testület 
úgy döntött, hogy a kommunális adó mértékét nem emeli, 
tehát az adó mértéke továbbra is 7000 Ft/év.

• a képviselő-testület elfogadta 2018 évi munkatervét, 
meghallgatta a tanyagondnoki és mezőőri szolgálatok 
beszámolóját,

• a képviselő-testület döntést hozott a Bursa Hungarica 
pályázatban – az idén sajnálatunkra csak 1 fiatal adta be 
pályázatát, a képviselő-testület havi 15000 Ft támogatást 
állapított meg részére,

• a képviselő-testület – elfogadva a községfejlesztési 
bizottság javaslatát – döntést hozott a faluszépítő mozgalom 
díjazottjairól – erről a lapban külön is olvashatnak,

• a képviselő-testület foglalkozott a Parkinson Háziorvosi 
Bt. és az Önkormányzat között fennálló szerződéssel,

• a képviselő-testület megtárgyalta a Vasadi Bölcsőde 
konyha (elsősorban pénzügyi témájú ) tájékoztatóját,

a képviselő-testület rendkívüli önkormányzati támogatási 
igény benyújtásáról hozott döntést, valamint foglalkozott a 
2018. január 1-től bevezetésre kerülő elektronikus ügyintézés 
árajánlatával. 

A munkaterv szerinti és a rendkívüli képviselő-testületi ülések 
mellett több bizottsági ülésre is sor került. Többször ülésezett 
a Szociális Bizottság, biztosítva, hogy a benyújtott települési 
támogatási kérelmekben a döntés határidőben megszülethessen. 
Együttes bizottsági ülést tartott a Kulturális és az Ifjúsági és 
Sport Bizottság. Ülésezett a Községfejlesztési Bizottság, 
és együttes ülésükre is sor került, melyet a Külterületért 
Felelős Bizottsággal tartottak. Több ülést is tartott a Pénzügyi 
Bizottság és az Ügyrendi Bizottság is.

Lejegyezte: Juhász Éva

I.FÖLDMŰVESEK NAPJA 
CSOKONYAVISONTÁN

Nagyatádi Szabó István, a földosztó miniszter 
születésének évfordulója alkalmából került meg-
rendezésre az év elején elhunyt Torgyán József 
kezdeményezésére az első Földművesek Napja 2017. 
szept. 16-án Csokonyavisontán.

 Nagyatádi Szabó István (született Szabó Ist-
ván, Erdőcsokonya, 1863. szeptember 17. – Er-
dőcsokonya, 1924. október 31.) magyar politikus, 
mezőgazdasági miniszter. A legjelentősebb magyar 
parasztpolitikusok egyike.

Haraszti Attila Csokonyavisonta polgármestere, 
bemutatta Marton József Zoltánt, Vasad község 
polgármesterét, mint a rendezvény egyik védnö-
két. Ezt követően a programban lehetőséget kapott 
településünk a bemutatkozásra.

Terveink szerint 2018-ban településünkön, Vasa-
don kerülne megrendezésre a II. Földművesek Napja, 
ennek okából átvehettük a rendezvény vándorzászla-
ját. Lambert Győzőné az Arany-Korona Alapítvány 
elnöke oklevéllel és plakettel köszönte meg többek 
között dr. Fazekas Sándor földművelési minisz-
ternek mint a rendezvény fővédnökének,valamint 
Czerván György agrárgazdaságért felelős államtit-
kárnak, Győrffy Balázs NAK elnöknek, Szászfalvi 
László kormánymegbízottnak, Vránics Zsoltnak 
a Nagyatádi-család képviselőjének, és Harasztia 
Attila Csokonyavisonta Község polgármesterének 
a védnöki munkáját.

Czerván György agrárgazdaságért felelős ál-
lamtitkár elismerő oklevéllel tüntetett ki három 
legeredményesebben gazdálkodó környékbeli föld-
művesgazdát. Szívesen fogadták a Nagyatádi Szabó 
István emlékházban a látogatókat, akik a Torgyán-
hagyatékot is megtekinthették. Településünkről 
népes számú küldöttség vett részt.

Községházi napló folytatása...
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Vasad Község Önkormányzata a Monori Tanke-
rülettel közösen szervezte meg az idei pedagógus 
napot, melynek ismét az Általános Iskola adott 
helyet. Beszédet mondott Marton József Zoltán 
polgármester és Farkas Zoltán tankerületi igazgató. 
Szántó Erzsébetet közelgő nyugdíjba vonulása és 
több évtizedes pedagógusi-nevelői munkája elis-
meréséül oklevélben részesítették. A lap hasábjain 
keresztül is kívánunk neki jó pihenést, jó egészséget 
és sok örömet nyugdíjas éveihez. 

Vasad Község Önkormányzat Képviselő-tes-
tülete, a Községfejlesztési Bizottság javaslatát 
elfogadta és a Vasadi Általános Iskola előtti 
útpadka rendbetételéről határozott: így az 
útpadka simára gyalulása, a ledepózott mar-
taszfalttal való terítés, döngölés munkálatait 
júniusban elvégezte Buzás István vállalkozó, 
sőt az út túloldalán néhány ingatlan előtti árok 
és padkarendezés is elvégzésre került. 

ÖNKORMÁNYZATI GYERMEKTÁBOR 
VASADON 

Örömmel töltötte el a vasadi gyerekek 
szívét már a nyári tábor híre is. Korábbi 
években is vettek részt gyerekek 
különböző táborokban: egyházi, 
sport, stb. Az idén a helyi Családsegítő 
szervezésével és az Önkormányzat, 
személyesen Marton József Zoltán 
polgármester úr és munkatársai 
megvalósították korábbi terveiket. 
Minden kezdet nehéz, szokták 
mondani, de sikerült, és a visszhangok arról tanúskodnak, 
hogy jól sikerült. Segítette a közösség építés minden 
szintjét, kellemes hangulatot éltünk meg. A tematikus, napi 
foglalkozások mellett csúcsosodott ki két nagyszerű esemény, 
meglátogattuk a magyar parlamentet, és a monori kilátóból is 
megszemlélhettük Monor és térsége panorámáját. A gyerekek 
sokat játszottak, kézműves foglalkozásokon vettek részt és 

hasznos szabályokat is megtanultak. Nagy segítséget nyújtottak, 
az egyenruhások, bemutatva az ő tevékenységeiket: rendőrök, 
katasztrófavédelem, tűzoltók, polgárőrség. Különös hála van a 
szívünkben a Vasadi Konyha dolgozói iránt, akik az étkezést, 

és a gyermekfelügyeletet biztosították. 
Köszönjük Kériné  Veroczki Barbarának 
is, a helyi könyvtár művelődési-ház 
vezetőjének, hogy helyet és eszközöket 
biztosítottak a foglalkozásainkhoz. A 
kézművességben Zsírosné Marika a 
Monori Kézműves Alkotók Klubjának 
elnöke vállalt oroszlán szerepet 
munkatársaival. Ez adventi időben 
is, amikor már a téli szünetre, és 

karácsonyra készülnek a gyerekek, bátran mondhatjuk, hogy 
jó volt a nyári szeretet kovász, a közelgő nagy családi ünnepre 
nézve is, a legnagyobb Szeretet ünnepére készülve. Köszönet 
és hála mindenkinek, aki segített! Új reménnyel indulunk a 
sikeres jövő felé!

Bódis László családsegítő

PEDAGÓGUSAINKAT 
KÖSZÖNTÖTTÜK

MEGÚJULT AZ ISKOLA
 ELŐTTI TERÜLET
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XV. Vasadi falunap
Immár XV. alkalommal került megrendezésre 

Vasad község falunapi rendezvénysorozata, amely 
három napon át vidám és szórakoztató lehetősége-
ket nyújtott nemcsak a helyi, hanem a környékbeli 
lakosság részére is. 

A pénteki napon az ünnepélyes megnyitó és ven-
dégeink köszöntését követően a Vasadi Általános 
Iskola mind a nyolc osztálya műsorral szórakoztatta 
a vendégeket. Az est hátralévő részében kulturális 
csoportok fellépése következett. Fellépett a Vasadi 
Hagyományőrző Citerazenekar, a Vasadi Mórikáló 
Néptáncegyüttes, a Kökényszem Citerazenekar va-
lamint meghívott vendégünk a Vasas Ifjúsági Nép-
tánccsoportja. Minden évben nagy siker övezi a ha-
gyományőrző csoportok fellépéseit, így volt ez idén 
is, hiszen közös szál köt össze bennünket, a zene és a 
tánc nyelvén erősítjük nemzeti identitástudatunkat. 
Este kilenc és hajnali három óra között retró diszkóval 
mulattunk Gosztola Gábor DJ segítségével.

Szombaton kora reggel sürgés-forgás, fi nom illatok 
töltötték be a sportpályát, ahol a csapatok készülődtek 
az egész napos főzőversenyre.

 Örömmel láttuk vendégül Benke László négyszeres 
olimpiai bajnok mesterszakács és mestercukrászt, 
aki a zsűri elnöki tisztét is betöltötte. Itt szeretnénk 
megköszönni dr Jávorkáné Király Zsuzsanna igazgató 
asszonynak és Petrás Lászlónak a zsűriben végzett 

munkáját. Mialatt a csapatok főztek, a sportpályán 
különböző programokkal vártuk kedves vendégein-
ket. Így volt lehetőség egészségügyi állapotvizsgálatra, 
vérnyomás, vércukor vizsgálatra, a legkisebbek és 
gyermekek részére kézműves foglalkoztató a Monori 

Kézműves Alkotók Klubja segítségével.  
Délelőtt léptek szőnyegre a Monor SE Bírkózó 

Szakosztály tagjai, akik egy barátságos mérkőzést is 
tartottak korosztályok szerint a Marcelházi testvérte-
lepülésről érkezett kiváló bírkózókkal mérték össze 
tudásukat. A sport programok közül nagy népsze-
rűségnek örvend a taekwon-do bemutató, a Monor 
Se versenyzői látványos műsorát látva, többen is 
kedvet kaptak ehhez a sporthoz, hiszen téglatörés és 
formagyakorlatok egyaránt színesítették a reperto-
árt. Eközben a főzőversenyen résztvevő csapatoknál 

a zsűri folyamatosan pontozta az ínycsiklandozó 
ételeket. Kora délután traktorverseny és ügyességi 
vetélkedő vette kezdetét, az idei évben újításként 
egy kis szakmai totóval bővült a kiírás. Ezt követte a 
Vasadi Napköziotthonos Óvoda három csoportjának 
fellépése. Községünk legkisebbjei mindig nagy tet-
szést aratnak a közönség előtt. A délután meghívott 
vendégeink színesítették a műsort: fellépett a Mendei 
Hagyományőrző Néptánc együttes és Fúvós Zenekar, 
a Marcelházi Menyecskekórus és Citerazenekar, a 
Marcelházi Fürge Lábak Nyugdíjas Klub vicces elő-
adással szórakoztatta vendégeinket. Ezt követően 
tekinthettük meg az Üllői Őszirózsa Nyugdíjas Klub 



9VASADI HÍRMONDÓ 2017. TÉL

Önkormányzat

fellépését valamint a Vasadi Gazdák jelenetét. A 
Men@Trend nevű formáció azzal a céllal jött lét-
re, hogy laza, könnyed kikapcsolódást teremtsen 
a mindennapi élet szürke vagy éppen zűrzavaros 
világában, így dalaiban is ezeket az életérzéseket és 
érzelmeket fogalmazza meg. A zenekar két tagjai is 
Vasadon lakik, első ízben mutatkoztak be nagykö-
zönség előtt és fergeteges koncerttel ajándékozták 
meg a közönséget. A koncert után a tombolahúzásra 
került sor, amelynek fődíja egy 2 fős hajdúszoboszlói 
wellness hétvége volt. Este kilenc órakor kezdte meg 
fellépését sztárvendégünk a rockos alapokat játszó 
Két Zsivány zenekar, majd hajnalig a Family Party 
Zenekar mulattatta a táncos lábú közönséget. 

Vasárnap a Vasadi Református templom adott ott-
hont az ünnepi Istentiszteletnek, ahol a helyi lakosság 
mellett a testvértelepülésekről érkező vendégeink is 
részt vettek.  

Minden évben nagy közönséget vonz a falunapi 
rendezvénysorozatunk vasárnapján megrendezett 
fogathajtás. A fogatok póni, népi fogat, és hintók 
kategóriájában mérették meg magukat két körben. 
Községünkből Csizmadia Tamás mutatta be első haj-
tását póni népi kettesfogat kategóriában. Gratulálunk 
neki és minden indulónak. A díjátadáson jelen volt 
Marton József Zoltán polgármester, dr. Honti János 
alpolgármester, a Vasadi Lovas Kör elnöke, Zólyomi 
László Vasad Község díszpolgára, és Muszkán István 
versenyigazgató. Az egész napos bírói jelenlétet és 
munkát köszönjük Fülöpné Mátyus Zsuzsannának, 
a póni és egyesfogathajtók szövetségi kapitányának, 
valamint mindenkinek, aki segített a fogathajtás 
megszervezésében. Délután a nagyszínpadon Gellér 
Angelika zumba oktató tartott bemutató órát, aki 
minden pénteken edzést tart a Vasadi Művelődési 
Házban. Ezt követően a Vasadi Birkózók adtak be-
mutatót a sportpályán, majd a fogathajtóverseny 
eredményhirdetését izgulhattuk végig. A látványos 
kivonulások után a közönség kedvenc Paraszt Olim-

pia következett. A délutánt ez a program zárta, melyet 
a Vasadi Hagyományőrző Egyesület szervezett, szá-
mos vicces népi ügyességi feladat során mérte össze 
tudását az a tíz csapat, amely bátran jelentkezett a 
feladatra. 

Ezúton is köszönjük mindenkinek, aki a rendezvény 
megvalósításához segítséget nyújtott.

Kériné Veroczki Barbara

Külön köszönet Hargas Norbertnek, aki a 
szombati napon VIP vendégeink számára sü-
tötte a finom és ínycsiklandó barbecque húsokat, 
valamint a Vasadi Konyha dolgozóinak, akik a 
három napon keresztül fáradhatatlanul segí-
tettek a főzésben, felszolgálásban, tálalásban, 
vendéglátásban. 

Vasad Község Önkor-
mányzata idén is sikeresen 
pályázott a Bethlen Gábor 
Alaphoz, így a 2017. évi falu-
napok költségeihez 850.000 
Ft összeget fel tudott hasz-
nálni.
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VASADI BÖLCSI KONYHA HÍREI

Tisztelt Lakosság! Kedves Vasadiak!

2017. 09. 04. –től  a konyha 558 főre készíti 
az ételeket. Pályázat útján megnyertük a 
Bénye Óvoda és Iskola valamint a Káva Óvoda 
és Iskola Intézményeit és ezáltal a két település 
dolgozóira is mi készítjük az ételt. Lehetőségünk 
lett a pályázat útján, hogy diétás étkezést 
tudjunk biztosítani így Keszeg Gáborné Piroska 
be lett iskolázva és folyamatban van a diétás 
szakács vizsgája. Ezzel egy időben Csizmadia 

Istvánné Ilu is elkezdte a szakács tanfolyamot 
így neki is folyamatban van a vizsgája. 
A lakossági étkezőink száma is szépen 
gyarapszik Vasadon, Bényén és Káván is.  
A nyár folyamán 45 napon át biztosítottuk 
a rászoruló gyerekeknek a napi 1x-i meleg 

étkezést és 4 alkalommal volt táboroztatási 
étkeztetésünk Vasadon és Csévharaszton.

Továbbra is várjuk a kedves lakosság 
érdeklődését a 0630/221-4559; 0630/222-4765 
és a 06630/621-4476 –os telefonszámokon állunk 
rendelkezésükre.

Martonné Vas Éva élelmezésvezető

A Men@Trend (menetrend) nevű formáció azzal a céllal 
jött létre, hogy laza, könnyed kikapcsolódást teremtsen a 
mindennapi élet szürke vagy éppen zűrzavaros világában, így 
dalaiban is ezeket az életérzéseket és érzelmeket fogalmazza 
meg. Vezető motívum a vágyakozás, szerelem, bánat, de a 
párkapcsolati problémák és baráti összejövetelek eseményei 
is megtalálhatóak a szövegekben. Zenei világát a dallamos, 
populáris gitárszólamokra építi, de megfér benne az indie, 
alternatív vagy éppen helyenként pszichedelikus irányzat 
is, amelyeket rendhagyó énekhangra alapoz. A zenekar 
tagjai: Bakos Gábor ének- dalszöveg, Zsoldos Szabolcs gitár, 
Keszthelyi László basszusgitár és Dupcsák László dob.

Vasadon első ízben a 2017. évi falunapon ajándékoztatok 
meg bennünket egy fergeteges bemutatkozó koncerttel. 
Sokan azóta is várjuk a folytatást, hogy hazai pályán hall-
hassunk Benneteket újra. A közösségi médián keresztül 
figyelhetjük a zenekar körüli történéseket. 

Mi minden történt Veletek a vasadi falunap óta?
A falunap után Pilisszentivánra látogattunk el egy koncert 

erejéig, majd a nyarat gyakorlással és néhány új dal finomí-
tásával töltöttük. A fesztiválokra még nem robbantunk be, de 
azon dolgozunk, hogy oda is sikerüljön bejutni. Októberben a 
Csabai Kolbászfesztiválon léphettünk fel, Békéscsabán, ahol 
hatalmas közönség volt. Nagy élménnyel gazdagodhattunk.

Elkészült új klippetek is, mesélnétek róla, hogy és hol 
készült? Miről szól az új dal?

Véleményünk szerint az Úgy akarom az eddigi legpo-
pulárisabb dalunk, ezért esett rá a választás, hogy klipet 
készítsünk hozzá. A szereplőket mi választottuk ki, ahogy a 
helyszíneket is. Gábor ötlete volt az alapkonstrukció, és ezt 
egészítette ki a technikai stáb, valamint mindannyian, hogy 
legyen a klip, a helyszínek kiválasztásában pedig Dupcsák 
Laci jeleskedett. Szerintünk a szöveg magáért beszél, hiszen 
egy nagy újra egymásra találásról szól a dal, ami nagy öröm 
tud lenni, és ezt az örömöt sikerült a dalunkkal is tükrözni. 

Legközelebb hol találkozhat Veletek a közönség?
Gondolkoztunk egy decemberi koncertben egy pesti klub-

ban, de sajnos idő és hely hiányában erre nem fog sor kerülni, 
így valószínűleg majd csak 2018 elején lesz koncertünk, ahol 
már új dalokkal is szeretnénk előrukkolni, követve a vidám 
nyomvonalat. 

Sok sikert kívánunk Nektek a jövőben és reméljük hama-
rosan találkozunk egy újabb koncerten!

Első fellépés hatalmas sikerrel

Lapalapító és Kiadó: Vasad Község Önkormányzata. Felelős kiadó: Marton József Zoltán polgármester. 
Cím: 2211 Vasad, Kossuth L u.21. Nyomtatott ISSN 2064-5716. E-mail cím: szerkeszto@vasad.hu.

Felelős szerkesztő, nyomdai előkészítés, fényképek: Kériné Veroczki Barbara. 
Nyomtatás: Kis-Új-Lap Kft. Felelős vezető: Farkas Zsolt.
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Vasadon június 4.-én 16:30-kor kondultak 
meg a harangok, emlékeztetvén bennünket a 97 
évvel ezelőtti borzalomra: Párizsban a Trianon 
palotában,a győztes hatalmak képviselői és a 
Magyar királyi kormány megbízottai aláírták a 
trianoni békeszerződésnek csúfolt diktátumot, 
mely Magyarországra nézve súlyos területi és 
emberi veszteségeket hozott. 

Marton József Zoltán polgármester megemléke-
zésében kiemelte, a diktátumot a magyarságot súj-
tó sorscsapásokhoz, a mohácsi csa-
tához, és a világosi fegyverletételhez 
szokták hasonlítani. De Trianon több 
ennél. Trianon mindannyiunk szíve 
mélyén gyökerező gyász és fájdalom. 
Magyarország területe a világháború 
előtt 325000 km2 volt, ebből Trianon 
232.000 km2 -t vett el. Gondoljunk 
bele: az ország területének több mint 
kétharmad részét, egyetlen tollvonás-
sal elragadták tőlünk. Megfosztottak 
minket szabad mozgásunktól, a nyílt 
tengertől, elvesztettük természeti kin-
cseink óriási tömegét. 

Gazdaságunk elvesztette ásványlelő-
helyeit, fáját, szenét, olaját, érceit, szinte minden nyers-
anyagát. Jól működő gazdasági kapcsolatok szűntek 
meg. Testvéreink a beolvasztási kísérletek alanyaivá, 
az idegen hatalmak ellenségeivé váltak. Meg kellett, 
küzdeniük nyelvükért, hagyományaikért, sokszor pedig 
puszta létükért. 

Családokat szakítottak szét, városokat, falvakat vág-
tak ketté. Az elszakított területekkel meggyengült 
kapcsolat miatt elvesztettük kultúránk nagy darabját. 
Az utódállamokban az eltépett magyarságot vallá-
si, gazdasági és kulturális téren a legirtózatosabban 
üldözték, annak ellenére, hogy a békeszerződésben 
biztosították kisebbségi jogaikat. Magyarországot ke-
resztre feszítették, egy olyan bűnért, amit valójában el 
sem követett, hiszen nem volt szuverén állam. 

Ezután Európában mindenki azt várta, hogy a kivé-
reztetett magyar állam már csak vegetálni fog. De büsz-

keséggel mondhatjuk, nem ez történt. 
Magyarország a csodával határos módon 
hamarosan talpra állt, és olyan fejlődést 
produkált, hogy az akkori pengő, Eu-
rópa ötödik legerősebb pénzneme lett. 
Bárhogy is szerették volna a győztesek, 
méltóságunkat és nemzeti öntudatun-
kat nem tudták megtörni. A magyarság 
1920 óta emlékezik, és büszkén vállalja 
magyarságát, múltját és hagyományát. 
Azóta sem tudják szétszakítani az elcsa-
tolt területeken élő, és az anyaországban 
élő magyarság közötti szoros köteléket. 
A megemlékező beszéd után Magda Zsa-
nett és Ladányi Zita, a Vasadi Általános 

Iskola tanulóinak szavalatát hallhattuk, majd koszo-
rúzás következett: az önkormányzat részéről koszorút 
helyezett el Marton József Zoltán polgármester és dr. 
Honti János alpolgármester, a Vasadi Református 
Egyház részéről Király János lelkipásztor és Pirót 
Sándor Károly.

ÁLLAMALAPÍTÁS ÉS AZ ÚJ KENYÉR 
ÜNNEPE VASADON

A Hivatal előtti téren estére ébredezni kezdett a falu apraja- 
nagyja, lassanként szállingózni kezdtek az emberek, míg végül 
nyugodtan kijelenthetjük: sokan kilátogattak hozzánk. Marton 
József Zoltán polgármester ünnepi beszéde után következtek a 
kulturális fellépések: a Vasadi Dalkör segített ráhangolni Ben-
nünket az ünnepre és a Vasadi Hagyományőrző Citerazenekar 
népdal válogatását hallhattuk.  Nagytiszteletű Király János 
református lelkipásztor áldotta meg az új kenyeret. Külön 
köszönetünket fejezzük ki Fodor Imrének és családjának, akik 
felajánlották az ünnepi kenyeret,- egy három kilogrammos 
gyönyörű cipót. Az ünnepélyes megnyitó után a Family Party 
Zenekar élő zenével gondoskodott számunkra a jó hangulatról, 
a büfét a Gomba söröző üzemeltette. Vasad Község Önkor-

mányzata minden kedves kilátogatót megvendégelt egy tál 
babgulyásra- vagy kettőre:) Megköszönjük a Vasadi Konyha 
dolgozóinak munkáját, akik ismét nagyon ízletes vacsorával 
vártak bennünket - hiszen a babgulyás 250 főre készült, nagyon 
finom volt. Este 9 órakor került sor a hagyományos tűzijáték 
fellövésére. Rendezvényünket a Vasadi Polgárőr Egyesület 
biztosította. Köszönjük az önkormányzat közmunkásainak is 
az egész napos segítséget és háttérmunkát. 

Kériné Veroczki Barbara

TRIANONI MEGEMLÉKEZÉS
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Fel v onu l á s  a  h a g y ományok  ny omán
2017. szeptember 23-án tartottuk községünkben a 

szüreti felvonulást és bált. Ez a hétvége tulajdonképpen 
egy kétnapos rendezvénysorozat már több éve Vasadon. 
Testvértelepüléseinkről érkező vendégeinket pénteken a 
Művelődési Házban vártuk vacsorára, valamint szomba-
ton, a felvonulás előtt ebédre. Pénteken májgombócleves, 
sültes tál, franciasalátával és káposztasalátával, sütemény-
nyel várta a vendégeket, a Vasadi Konyha jóvoltából. 

Szombaton ebédre töltött káposztát főztünk Jansíkné 
Fűri Csilla és Fűri Judit segítségével, köszönjük a mun-
kájukat, melyet felajánlottak a község javára, hiszen 
mind pénteken a konyhai dolgozók, mind Csilláék 100 
emberre főztek. Számomra nagy öröm volt, hogy a szüret 
idejére vendégeinket már a pályázati pénzből vásárolt 
új konferencia székekre tudtuk leültetni, a díszítéshez 
köszönjük Kruchió László virágkötő mester és dizájner, 
valamint Jansikné Ligeti Bettina felajánlását, hiszen 
ingyen kölcsönadták számunkra a díszítéshez szükséges 
üvegeiket, díszeiket. A terményekért köszönet Ifj. Buzás 
Istvánnak, Prakter Jánosnak, valamint a díszek összeál-
lításáért Baráti Árpádnénak, Szombati Mariannának és 
Veroczki Attilánénak. Így lett kerek egész ez a két nap, 
amivel fogadni tudtuk vendégeinket, s bízunk benne, 
nagyon jól érezték magukat Vasadon!

Szombaton ízletes 
ebéd után indultunk 
el a menettel a mű-
velődési ház elől a 
református templom 
elé, ahol Nagytiszte-
letű Király János re-
formátus lelkipász-
tor szolgálata során 
megáldotta az idei 
termésünket és kö-
zösen hálát adtunk 

az idei termésért. Ezután színes forgatag vette birtokba 
Vasad utcáit, sokan voltak kíváncsiak a zenével, tánco-
sokkal, lovasokkal kísért, köztük a falu testvértelepülé-
séről, a felvidéki Marcelházáról, az erdélyi Sepsibük-
szádról valamint a kárpátaljai Gát községből érkezett 
vendégekkel haladó menetre. Az idei év bírónője és 
bírója Honti Kinga és Gál Szabolcs volt, köszönjük nekik 
az egész napos kínálást, megvendégelést! Köszönjük a 

helyi lakosságnak, aki megvendégelték a felvonulókat, 
az esős idő ellenére is várták a menetet ízletes cseme-
gékkel. valamint köszönjük az iskolának, óvodának, 
bölcsödének és a Vasadi Hagyományőrző Egyesületnek 
a vendéglátást, finomságokat. A napot szüreti bállal 
zártuk, mind a felvonuláson, mind az esti bálban a fá-
radhatatlan Family Party Zenekar húzta a talpalávalót 
hajnalig. Köszönjük Bárány Jánosné igazgatónak, hogy 
rendelkezésünkre bocsájtotta a bál helyszínéül az iskola 
tornatermét. Köszönjük minden kedves felvonulónak, 
hogy felöltözött, megmutatta, hogy fiatalon  őrizzük 
hagyományainkat Vasadon is. Külön köszönet Nagy 
Sándornénak, Vas Andrásnénak, Kovács Gábornénak, 
Bokros Lászlónénak, Farkas Mihálynénak, Martonné 
Szabó Máriának, akik megfőzték és megvendégelték 
a felvonulókat a nap végén, jól is esett mindenkinek a 
forró babgulyás.
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I smé t  e g yü t t  v o l t  a  f a l u !
2017. szeptember 24-én vasárnap tartot-

tuk Szent Mihály napi rendezvényünket. 
A faluközpontban a Búzavirág Nyugdíjas 
Klub tagjai reggeltől szorgoskodtak az 
egy mázsa szilva kimagvalásán, amelyből 
Szíjjártó Anna vezetésével szilvalekvár 
készült. Az ízletes finomságot este ka-
lácskenyérre kenve szolgálatunk fel ki-

látogató vendégeinknek. A klubtagoknak 
reggel a Vasadi Kökényszem Citeraze-
nekar tagjai citerazenét játszottak. Az 
időközben kiérkező vendégeket a Vasadi 
Gazdák vendégelték meg, Pirót Sándor-
né Zsuzsa vezetésével és felajánlásával 
finom, többfogásos ízletes ebéd várta 
őket: gyümölcsleves, csirke snack tört 
burgonyával, savanyúsággal, a sütemény 
piskóta vanília öntettel, helyben főzött 
vegyes lekvárral, habbal. Délután a falu-
központban Marton József Zoltán polgár-
mester köszöntője után a kalocsai Easter 
zenekar lépett fel és adott másfél órás 
koncertet a CSEVAKA Camping Team fel-
ajánlásából, melyen retró rock slágerek 
hangzottak el, fergeteges hangulatban. 
Ezt követték a kulturális fellépések, ahol 

vendégeink között köszönhettük a Pándi 
Tájházi Dalárdát, a Mendei Hagyomány-
őrző Népi Együttes és Fúvószenekart, a 
Sepsibükszádi Fúvószenekart, a Vasadi 
Kökényszem Citerazenekart és a Vasadi 
Hagyományőrző Citerazenekart. Köszönjük 
ismét Nagy Sándorné, Vas Andrásné, Ko-
vács Gáborné, Bokros Lászlóné és Farkas 

Mihályné segítségét, akik megfőzték a 
finom vacsorát, és tálalták is nekünk. A 
programot színesítette a Vasadi Bölcsőde 
jótékonysági vására, ahol a gondozónők 
által készített ajándéktárgyakat lehetett 
megvásárolni, a bevételt fejlesztő játékok 
vásárlására fogják fordítani. Vendégünk 
volt mézeskalács árus, bőrdíszműves és 
kézzel készített egyéni fejlesztő játé-
kokat áruló kézműves is. Este 7 órakor 
került sor a Szent Mihály napi tűzgyúj-
tásra, bár az idő elég hidegre fordult, 
sokan kilátogattak a faluból és velünk 
táncoltak. A talpalávalót rendületlenül 
húzta a Family Party Zenekar. 

Köszönet mindenkinek, aki hozzájárult a 
nap sikeréhez!
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Advent Vasadon

Az elmúlt évhez hasonlóan, az első rendezvényünk a 
téli ünnepekre készülődve a december 3-án vasárnap 15 
órakor tartott első adventi gyertyagyújtás volt, melyet 
december 10-én a második, 17-én a harmadik, és 24-én 
a negyedik gyertya meggyújtása fog követni a község-
háza előtti téren. Az idei évben újdonság, hogy minden 
adventi hétvégének más vendégvárója van, első ünnepen 

az önkormányzat, másodikon a római katolikus közösség, 
harmadikon a nyugdíjas klub és dalkör, majd végeze-

tül a református gyülekezet készül vendégvárással. 
Utolsó alkalmunk, december 24-e szentestére esik, 
így a községi adventi műsor 11 órakor kezdődik. 

Szeretettel várunk minden kedves érdeklődőt sza-
badtéri programjainkra. 

KÖSZÖNET A FELAJÁNLÁSÉRT
TÁRSADALMI MUNKA A SZÉLES ÚTÉRT

Szeptember 2-án és szeptember 16-i szombati napokon a vasadi Széles út takarításába fogtunk. A munkálatok 
során a belógó gallyak kivágására is sor került, mellyel elősegítettük a biztonságos közlekedést, egyúttal az önkor-
mányzat értékes alapanyaghoz jutott hozzá, hiszen az aprítékot tüzelőanyagként feltudjuk használni. Köszönöm 
mindenkinek, aki részt vett a munkálatokban. Külön köszönet Barabás Imrének és Fegyverneki Zsoltnak, akik 
a fárasztó nap után megvendégeltek bennünket.

MEGÉPÍTETTÜK A FALU ADVENTI KOSZORÚJÁT

December 1-jén ismét összejöttek a segítő „kezek” és közösen megépítettük községünk idei adventi koszorúját, 
amely négy héten át szépíti a faluközpontot és emlékeztet bennünket karácsony eljövetelére. Alapját 18 db szal-
mabála adja, amelyre fenyőgallyakat erősítettünk dróttal, díszítettük masnival, szalaggal. Köszönjük a segítséget: 
Sztancsik Istvánnénak, Vas Andrásnénak, Szabó Károlynénak, Baumann Gábornénak, Zentai Zoltánnénak, 
Vincellér Györgynek, Prakter Máriának, Vörös Gábor Zoltánné Bölcsöde vezetőnek, Berkes Ildikónak, Czdéu-
la Zsuzsannának, Péntek Sándornak, Farkas Ferencnek, Csizmadia Lászlónak. Köszönjük a Vasadi Konyha 
dolgozóinak, hogy a hidegben gondoskodtak részünkre forró teáról és forralt borról.

MEGÚJULT A NAGYKAPU A RÓMAI KATOLIKUS TEMETŐBEN
Ismeretlen tettesek kidöntötték a római katolikus temető nagykapujának tartóoszlopait, melyet Hargas Márton 

felajánlásból újjáépített. Köszönjük munkáját.

1956 hőseire emlékeztünk

Vasadon október 21-
én pénteken tartottuk 
1956-os községi-iskolai 
ünnepségünket. Beszé-
det mondott Marton 
József Zoltán Vasad 
község polgármestere. 
Délelőtt 11 órakor az 

Általános Iskola felső tagozatos diákjai mutatták be - ismét- 
nagy sikerrel előadásukat., melynek címe: „ Álmodtam egy 
világot magamnak...” Köszönet érte nekik és felkészítő taná-
ruknak, Kaldenekkerné Sipos Máriának. Az iskolai műsor után 
átvonultunk a református templom melletti emlékműhöz, 
ahol koszorúzás következett, majd mindenki elhelyezhette 
a megemlékezés virágait. 

Papírgyűjtés: köszönet

Tisztelt Lakosság!
Tájékoztatom Önöket, hogy a ta-
vasszal megrendezett iskolai papír-
gyűjtés az idén is igen jól sikerült. 
A gyerekek 120.000Ft-ot kaptak 
a papírért.
Ezt a pénz már a nyári szünetben 
kaptuk meg és a soron következő 
SZMK ülésen lesz szétosztva osztályonként 10 – 10 ezer forint. 
A maradék 30.000Ft –ot a közös kasszába tesszük be.
Ha lehetőségünk nyílik újabb papírgyűjtésre, arról tájékoztatót 
küldünk a lakosság felé, kérjük és köszönjük a segítségüket a 
papírok kihelyezésére. Együttműködésüket megköszönve, 
tisztelettel: Martonné Vas Éva SZMK elnök

Vasadon október 21-
én pénteken tartottuk 
1956-os községi-iskolai 
ünnepségünket. Beszé-
det mondott Marton 
József Zoltán Vasad 
község polgármestere. 
Délelőtt 11 órakor az 
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MÁSODIK BÚCSÚZTATÓ DÉLUTÁN BÖLCSŐDÉNKBEN

Színes sárga-piros ruhákba öltöztek a fák, az 
új kisgyermekeket már őszi  díszben fogadják.

Nem régiben ismét  egy kis csapat hagyta 
itt bölcsődénket,és szeptember 1-jén  tizenöt 
gyermek kezdte meg az óvodás éveit.

„Lépni taníts lépteddel, nézni taníts 
szemeddel, ezer percben ezerszer.” 

(Adamis Anna)
A leendő bölcsődéseink megkezdték az ismer-

kedést intézményünkkel.
Most is elmondhatjuk, hogy teljes kihasz-

náltsággal működünk, és az  újonnan érkezett 
kisgyermekek is szépen beilleszkedtek hozzánk. 
Azt  gondoljuk mi  Kisgyermeknevelők, hogy 
minden ember életében az első három év a 
legmeghatározóbb fejlődési szakasz.

Ebben az időszakban a legfontosabb, az egész-
séges   ÉN tudat kialakulása,és ennek segíté-
se. (szeretet,törődés,elfogadás, gondoskodás és  
játszva-tanulás mely segít az alapvető érték-
rendet kialakítani már ilyen kicsi korban is).

A bölcsőde ezen   legfontosabb elvek alapján 
működve ,mindemellett nagy szerepet tölt be a 
mai dolgozó-társadalom életében, hiszen a gyer-
mekek  több időt töltenek itt, mint szüleikkel.

Fontos a megfelelő táplálkozás, a gyümölcs és 
a zöldség,illetve a fehérje bevitel, a jelen köve-
telményeknek  eleget téve, odafigyelnek ránk 
is a kedves konyhás nénik, akiknek ezúton is 
köszönjük a figyelmességet. 

Számos programot szerveztünk bölcsődéseink  
és családjaik részére:

- virágoskert szépítő családi nap,
- gyermeknap, traktorral és tűzoltóautóval,melyek 

hatalmas élményt  jelentettek a gyermekek számára.

- bölcsőde kóstolgató nyílt napot,amely bete-
kintést  enged  egy gondozási napunkba, 

- idén is megtörtént a karácsonyi  fotózás,
- csillogó szemekkel  „csodaként” várták a pici 

bölcsisek a Mikulást, akit idén is ideröpítettek 
a rénszarvasai, teli zsákkal érkezett hozzánk.

Csodálatos dolog a gyermekek arcán látni az 
őszinte   boldog mosolyt, a mesebeli Mikulás 
láttán.

Majd együtt készültünk  az ünnepre, pici 
kéz-láb lenyomatokkal készítettünk karácso-
nyi ajándékokat  a szülők részére, minden 
percben játékosan  fejlődnek készségeik, szinte 
észrevétlen.

Szeretnénk megköszönni   Vitéz Attila   ép.ip.
vállalkozónak a bölcsőde udvarán végzett 
munkálatokat, gépi munkálatokat  és a  tá-
mogatást.
Köszönjük  a sok elvégzett munkát  a vasadi 

közmunkaprogramban dolgozóknak, a bölcső-
de kerítésének  lefestéséért és a megannyi sok 
munkáért.

Ezúton köszönöm magam és kollégáim nevé-
ben Marton József  Zoltán polgármester Úrnak 
és Vasad Község Önkormányzat Képviselő 
Testületének, hogy lehetőségeinkhez mérten 
mindig  támogatja  és  segít megvalósítani 
ötleteinket és fejlesztéseinket.

Várjuk mindazon érdeklődők jelentkezését, 
akik derűs, családias, nyugodt  környezetben 
szeretnék látni, felcseperedni gyermeküket. 

Áldott Karácsonyi Ünnepeket Kívánok  ma-
gam és a kollégáim nevében.

Tisztelettel : Vörös Gábor Zoltánné 
 mb.intézményvezető
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Az idei falunapon is részt ve� ünk az óvodás gyerme-
kekkel, ahol nagyon jól érezték magukat. 

Ugyanezen a hétvégén két óvodai csoport is részt ve�  a 
budapesti „PINDÚR-PANDÚR” KRESZ versenyen, ahonnan 
értékes ajándékokkal tértek haza. 

Évzáró, ballagó ünnepségünkön elbúcsúzta� uk a nagy-
csoportosainkat. 

A megüresede�  óvoda már nagyon várta, hogy szorgos, 
segítő kezek megkezdjék a felújítást benne! Parke� a-
csiszolás-, lakkozás következe�  a csoportszobákban. 
Ezután pedig az intézmény festésére került sor. Köszön-
jük szépen a segítséget: Gelei A� ila, Nánai Csaba, Nánai 
József szülőknek, és a felajánlo�  anyagokat több vasadi 
lakosnak és egy helyi vállalkozó adományát.

Az óvoda teraszának a teteje is megújult, köszönjük a 
segítséget Vörös Gábornak. 

Szeptember elsején az iskolába kísértük az új első osz-
tályosokat:

 Árgyelán Alíz, Árgyelán Szonja, Bolyán Hunor, Czemmel 
András, Dányi Richárd, Filó Vilmos, Gelei Áron, Gulyás Lili, 
Gyöngyösi Fernandó, Kanyó Viktória, Kiss Boglárka, Kiss 
Kornél, Kocsi Vanda, Márton Csaba, Nagy-Csoba Leila, 
Ország Kinga, Pelczhoff er Balázs, Rohr Kevin, Sipos Vivien, 
Somodi Gergő, Szeremlei Norbert, Szüle Dávid, Varga 
Jázmin, Vincze Balázs, Vízteleki Szonja és Wertheim Filip.

Nem maradt üres csoportszobánk, ugyanis belakták 
az újonnan érkeze�  kiscsoportosok. 

 Szeptember hónapban fogászati szűrésen ve� ek részt 
a gyerekek.

Heti rendszerességgel ismét elkezdődö�  az óvodai 
hitoktatás, néptánc és ovifoci 

 A szüreti felvonulókat is megvendégeltük az óvoda elő� . 
 Ismét megtarto� uk a családi napot, ami nagyon jól 

sikerült. Köszönjük a segítséget és a részvételt a szü-
lőknek, nagyszülőknek. 

 Lovas kocsikázni is voltunk, melyet ezúton is köszönünk: 
Hargas Mártonnak, Zólyomi Eleknek, Szalai Istvánnak, 
Szalai Jánosnak. 

Túl vagyunk az első Bozsik fesztiválon is. A gyermekek 
szeretik a mozgalmas programot. 

 Az idei első zenés előadás is nagy sikert arato�  az 
óvodások közö� . 

Október 13-án ismét hintázha� ak a gyerekek a búcsú 
téren az önkormányzat segítségével. Köszönjük szépen! 

 És még nincs vége a sornak, hiszen új járda várja az 
óvodánkba érkező gyermekeket, felnő� eket! 

Nagyon szépen köszönjük Kröpfl  Erik vállalkozónak és a 
dolgozóinak (Sárosi József, Berkes István, Sallai László), 
Búzás Istvánnak, Benke Ferencnek, Tóth Józsefnek a 
segítséget. Valamint a szülőknek, az önkormányza� ól 
küldö�  segítőknek és természetesen az önkormány-
zatnak is.

Megemlékeztünk október 23-ról is.
Karácsonyi fényképezés is volt az óvodában.
November 8-án színházi előadást tekinte� ünk meg, 

i�  az óvodában.
Bozsik fesztiválon is voltunk az ovi-focira járó gyerme-

kekkel, Mendén.
Nagyon jól sikerült!
December 6-án megérkeze�  a Mikulás! Nagyon várták 

már a gyerekek, akinek érkezését versekkel, dalokkal 
szépíte� ék meg.

Bábelőadást lá� unk december 7-én, melyet nagyon 
élveztek a gyerekek.

13-án meglepetés volt a kispajtásoknak, ugyanis szé-
pen feldíszíte�  karácsonyfa várta őket a csoportokban, 
melyek ala�  ajándékok is voltak. Ünnepi hangulatban 
teltek a következő napok.

MINDEN ÓVODÁS GYERMEK ÉS ÓVODAI 
DOLGOZÓ NEVÉBEN KÍVÁNOK ÁLDOTT 

ÜNNEPEKET ÉS BOLDOG ÚJ ÉVET!

Szalai Jánosné
  intézményvezető

ÉVZÁRÁSTÓL
ÉVKEZDÉSIG
 AZ OVIBAN
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A Vasadi Könyvtár és Művelődési Házban nyáron, ősszel sem 
tétlenkedtünk, számos program helyszíneként adtunk otthont 
a következő rendezvényeknek: író-olvasó találkozók, vadász 
gyűlés, hasizomfejlesztő tréning, lakossági fórum, közmeg-
hallgatás, sportorvosi vizsgálat, állásbörzék, gyermektáborok, 
Idősek Napi bál, Vasadi Gazdák vacsorája, Shadows Band 
koncert, falugazdász találkozó, véradás, tüdőszűrés, Nyugdíjas 
Klub, névnapi bálok és vásárok követték egymást az elmúlt 
hónapokban. 

VIRÁGOSKERTET ÉPÍTETTÜNK
Vártam már, hogy elkezdhessük a teraszunk előtti rész álla-
potrendezését. Pár hét leforgása alatt helyes kis virágoskertet 
tudtam kialakítani. Köszönöm Buzás István egyéni vállalkozó-
nak, aki ingyen hozott jó minőségű homokot számunkra, Benke 
Ferenc pedig kiszállította nekünk. Az ablakokba muskátlit 
ültettünk, virágosítottunk.

ÚJ KÖNYVEK ÉRKEZTEK
Június 27.-én nagy örömünkre megérkeztek új könyveink 
több mint 180.000 Ft értékben. Több kötelező olvasmány, 
szépirodalom és szakirodalom, nyelvkönyv és mesék közül 
választhattak a kedves olvasók.

CSALÁDGONDOZÓS TÁBOR
A Monori Család és Gyermekjóléti Központ és Vasad Község 
Önkormányzata először szervezték meg ezt a nyári napközis 
tábort, melynek helyszíne a Vasadi Művelődési Ház volt. Jú-
nius utolsó hetében gyerekzsivaj költözött a házba, változatos 
programokkal töltötték a hetet: volt kézműves foglalkozás, 
a Monori Kézműves Alkotók Klubjának tagjai vezetésével 
hétfőn és pénteken szép dolgokat alkothattak a gyerekek. 

JÚLIUSBAN KIPAKOLTAM A KÖNYVTÁRAT
Tavalyi évben maga az állomány újult  meg, idén nem vár-
hatott tovább maga  a könyvtár szoba felújítása sem. Könyv-
állományunkat a klubszobába pakoltam át Kellner Richárd 

tanulóval, aki közösségi szolgálatát a Vasadi Könyvtárban 
töltötte, hasznos volt a segítsége idén is. Először közmunkásaink 
segítségével a régi vakolatot lecsiszoltuk, majd a kőművesmun-
kát igénylő részeket ezúton is köszönöm Kröpfl Eriknek és a 
Viking House Kft-nek, akik felajánlásból elvégezték a vakolást 
ahol szükséges volt. Ezután Marton István és Monori István va-
sadi festők szintén felajánlásból kifestették és díszléccel látták 
el a mennyezetet. Köszönöm gyors és szakszerű munkájukat. 
A könyvtár padlóját korszerű és gyönyörű laminált padlóval 
raktuk le, majd következhetett a visszapakolás. Ablakaink elé 
új karnis és függöny került. A Pest Megyei Könyvtártól egy 
kis gyerekbútort kaptam ajándékba, ebből lett kialakítva egy 
gyerek-olvasó sarok, melyet a kicsik előszeretettel vesznek 
igénybe. Sikerült az álmom: egy tiszta, korszerű, barátságos 
könyvtár kialakítása a vasadi olvasók legnagyobb örömére. 

DIGITALIZÁLTUK A VAS-LAP SZÁMAIT
Sokan közülünk emlékeznek az évekkel, évtizedekkel ezelőtt 
megjelent vasadi újságra, a Vas-Lapra. Szabó Ildikó korábbi 
szerkesztő jóvoltából megkaptam ezeket a lapszámokat, a 
Vasadi Könyvtárban pedig digitalizáltuk őket. Hamarosan 
közzétesszük a honlapon, hogy mindenki visszanézhesse, kis 
kortörténet községünkről. Köszönöm Kellner Richárd infor-
matika szakos tanulónak, aki szakmai gyakorlata keretében 
ezt a munkát a könyvtárnak elvégezte.

NYERTES PÁLYÁZATOT ADTUNK BE
A Vasadi Könyvtár és Művelődési Ház az Emberi Erőforrások 
Minisztériumához benyújtott Közművelődési Érdekeltségnö-
velő Pályázatát nyertesként bírálta el, így önerővel együtt 
416.000 Ft állt rendelkezésre, ami a Művelődési Ház műszaki 
technikai eszközállományának, berendezési tárgyainak gya-
rapítására, épületének karbantartására, felújítására fordítható. 
Mi a támogatást új tárgyalószékek beszerzésére fordítottuk, 
amit régi székeink elöregedése és kevés száma indokolt. Kö-
szönöm Dobai Zoltán tanyagondnoknak a bepakolásban 
nyújtott segítségét. 

Hírek a művelődési házból...
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VADADI ADRIENN MESEÍRÓVAL TALÁLKOZTUNK
Nagy örömömre szolgált, hogy községünk legkisebbjeinek, 
az ovisoknak ismét szolgálhatunk egy olvasást népszerűsítő 
programmal. A 31 fő kisovis figyelmét végig lekötötte Adri-
enn, jókat derültünk kicsi szösz és testvére kalandjain, akik 
a könyvtárban laknak. Lenyűgözte őket a sok könyv, és az, 
hogy innen ők is kölcsönözhetnek, ha szüleikkel ellátogat-
nak a könyvtárba. Minden kisovis ajándékba kapott egy 
kis füzetet, aminek nagyon örültek. Reményeim szerint a 
mesehős könyvmolyok visszahozzák a piciket a könyvtárba, 
érdeklődésük továbbra is fennmarad.

FÉLMILLIÓ FORINT ÉRTÉKŰ KÖNYVADOMÁNYT KAPTUNK
a Garbó Kiadótól 552.000 Ft értékű könyvcsomagot kapott 
a Vasadi Könyvtár, a könyveket jótékonysági célra fogjuk 
felhasználni, terveim szerint a Könyvtár által rendezett pá-
lyázatok nyerteseinek lesz belőle könyvcsomag.

ŐSZI MUNKÁK KÜLTÉREN
A tavaszra gondolva 150 darab virághagymát ültettünk el virá-
goskertünkben, hogy kora tavasszal virágban pompázzunk majd. 

RÉSZT VETTÜNK AZ ORSZÁGOS KÖNYVTÁRI NAPOKON
Október 2.-án 18 órai kezdettel az Országos Könyvtári Napok 
keretében valósult meg Dulai Dávid vetítéssel egybekötött 
előadása hazánk természeti értékeiről. Nagyon örültünk 
Dávid elhivatottságának, természetszeretetének. Érdekfeszítő 
volt vele ez a másfél óra, szabadon kérdezhettünk és kitár-
gyalhattunk olyan témákat, mint például a lesek állítása, a 
ragadozó madarak leshez szoktatása, etetése. 

SZÜRETI TERÍTÉK A NAGYTEREMBEN
Testvértelepülésről érkező vendégeinket pénteken a mű-
velődési házban vártuk vacsorára, valamint szombaton, a 
felvonulás előtt ebédre, számomra nagy öröm volt, hogy a 
szüret idejére vendégeinket már a pályázati pénzből vásárolt 
új konferencia székekre tudtuk leültetni, s méltón fogadni. 

LESZÁMOLTUNK A BALESETVESZÉLYES LÉPCSŐVEL
Régen váratott magára ez a feladat is: balesetveszélyesen 
évek óta feltöredezett az egyébként gyönyörű kövezet, a 
tél és az esővíz megtette hatását, ez csak rosszabbodott. Az 
akadálymentes feljáró melletti fal tetejét is újraraktuk. Még a 
nyár végén megvásároltam ezt a gyönyörű zöldes árnyalatú 
greslapot, a Viking Hosue Kft vezetője, Kröpfl Erik és kollé-
gái segítségével pedig szakszerűen el lett végezve a feladat: 
a régi kő felverve, felcsiszolva, új kő lerakva, csúszásmentes 
élvédővel ellátva. Így már fagyálló lépcsősorunk van, amely 
remélhetőleg évekig kiszolgál bennünket.

PLÜSSÖKET GYŰJTÖTTÜNK
Köszönöm mindazon szülők munkáját, akik részt vettek gyűjté-
semben, mellyel a tavaly nálunk koncertező Kiss Kata Zene-
kart segítettük: három zsák plüssállattal tudtuk felpakolni őket 
koncertturnéjukra, melyet a gyerekeknek adományoznak. 

NOVEMBERBEN ÚJ KÖNYVEK ÉRKEZTEK
40.000 Ft értékben érkeztek új könyvek, melyeket elsősorban 
az érettségire felkészülő diákok számára ajánlok. Mintafelada-
tok és felkészítő témavázlatok tömkelege várja őket könyv-
tárunkban számos tárgyból. Valamint 28 féle folyóiratból is 
választhatnak a kedves olvasók. 

KÖNYVTÁRI ÓRÁN JÁRTAK
Örömmel láttam vendégül a Vasadi Általános Iskola 4/a és 
4/b osztályát egy könyvtári órára, ahol a tanulók tantervbe 
beépítve ismerkednek a megújult könyvtárral. Külön öröm 
volt számomra, hogy többen az osztályból már eddig is szép 
számmal voltak könyvtártagok, volt aki e nap hatására kapott 
kedvet a beiratkozáshoz. Köszönöm Guzsvánné Honti Orso-
lya és Ladosinszkiné Nyakas Ágnes pedagógusoknak, hogy 
erre az órára sor kerülhetett, és bemutathattam kis falunk 
könyvtárát, remélem lesz még folytatása.

Sok szeretettel hívom és várom a kedves olvasókat a könyvtárba, 
s egyúttal mindenkinek áldott Karácsonyi Ünnepeket kívánok!

Kériné Veroczki Barbara 
mb. intézményvezető

Köszönetemet fejezem ki Kellnerné Ordasi Borikának 
és Vincellér Györgyné Anikónak, akik adminiszt-
rációs munkájukkal segítették az idei tüdőszűrés 
gördülékeny levezetését. 
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Falunapoztunk
A Vasadi Gazdákkal közösen készülődtünk a falunapra má-
jus 26-27-28.-án. Mi étkeztettük a marcelházi vendégek egy 
részét. Több mint száz személyre  főztünk. Pirótné Zsuzsa 
összehangolta és irányította a tevékenységet. Piróth Sándor 
és felesége Erzsike nagy bográcsokban főzték a finom 
ebédet, húslevest májgombóccal és sertéspörköl-
tet szépasszony módra. Sok finom süteményt a 
klubtagok otthon sütötték. Az eredmény nem 
maradt el. A főzőversenyen 2. helyezést értek 
el. Mindenki jól érezte magát és örült a szép 
napnak.

Kiránduláson jártunk
Június 19-23 között 30 fővel kirándultunk. A 
szállásunk a gyönyörű Nagyatádon volt a Hotel 
Solárban. Megérkezésünkkor az igazgatónő és a személy-
zete pezsgővel fogadott. Előre elkészítették az adminisztrációs 
munkákat, a szobabeosztásokat kívánságaink szerint. Így nem 
volt várakozás a hosszú út után. A szálloda patinás, tiszta,szép 
épület. A svédasztalos ellátás minden igényt kielégített. A szál-
loda idegenvezetője megszervezte és vezette a kirándulásain-
kat. Kaszópusztán az erdei kisvasútra szálltunk és megnéztük 
a Baláta tavat, amely Európa ősláposa. Gyönyörködtünk a 
madarakban, a tavirózsákban és a szép tájban. Izgatottan 
másztunk fel a fák koronái fölé és végig sétáltunk a lombko-
rona tanösvényen. Félelmetes, de páratlan élményt nyújtott. 
Csurgón megnéztük a 400 éves Csokonai Vitéz Mihály pincét, 
ahol szakértő vezetésével borkóstolón vettünk részt. Láttuk a 
régi eszközök kiállítását is. Vidám harmonika-szóval, énekkel 
és tánccal ért véget a szép nap. Átmentünk Horvátországba 
is, ahol a Plitvicei tavakat néztük meg. Gyönyörű vidéken 
utaztunk, szép tájakat, falvakat láttunk. A tavak csodálatos 
látványt nyújtottak. Mindenfelől a hegyoldalakon türkiz zöld 
vizek folytak, vízeséseket és tavakat alkotva. Sokat gyalogoltunk 
a tanösvényeken az idegenvezetővel, de még a fájós lábúak is 
bírták a hegyi utakat. Végül hajókra szálltunk, majd kisvasúttal 
hagytuk el a felejthetetlen vidéket. A búcsúesten szórakoztató 
műsorral és táncos lehetőségről gondoskodott a szálloda vezető-
sége. A hazafelé úton megnéztük Kaposvárt, és Európa legszebb 
és legvirágosabb főterében gyönyörködhettünk. Siófokon fel-
mentünk a felújított víztoronyba, amiből körbenforgó presszót 
alakítottak ki. A magasból gyönyörködhettünk a Balaton és 
a hegyek csodálatos látképében. Mindenkinek ajánljuk ezt a 
kirándulási lehetőséget. 

Marcelházán falunapoztunk
Június 24.-én Szlovákiában voltunk falunapon. Vasad község 
vezetősége gondoskodott autóbuszról. A Nyugdíjas Klub tagjai 
közül is többen csatlakoztunk hozzájuk. Vendégszerető fogad-

tatásban részesültünk. Élveztük a kellemes időtöltést, a jó mű-
sorokat és beszélgetéseket. A késő esti órákban érkeztünk haza. 

Csatlakoztunk a község nagy rendezvényeihez
Az augusztus 20-i ünnepségen és a szüreti felvonuláson is jelen 

voltunk. Mindkét alkalommal klubtársaink készítették a 
vendégek számára a vacsorát, két-két bogrács gulyás 

levest. A főzést végezték: Kovács Gáborné, Vas 
Andrásné, Nagy Sándorné, Bokros Lászlóné, 
Farkas Mihályné, id. Marton Józsefné. Ezúton 
is köszönjük a munkájukat. 

Kirándulás Börzsönybe
Szeptember 10.-én 47-en vettünk részt ezen a 

kiránduláson. Kora reggel indultunk, szép őszi időt 
élvezhettünk. Veresegyházán megnéztük a Medve par-

kot. Szép környezetben, jó körülmények között élnek a medvék 
és az egyéb állatok. Vácon láttuk a várost és sétáltunk a Duna 
parton. Utazás közben gyönyörködtünk a hegyekben és a várma-
radványokban. Nagybörzsönyben megnéztük a régi vizimalmot. 
A kisvonattal 80 percet utazva félelmetes helyeken jártunk a 
hegyek között Nagyirtás pusztáig és vissza. A két vonatszerel-
vény bravúros tolatásokat, összekapcsolásokat végzett, gyorsan 
robogott a fák között a hegy keskeny oldalában, az alattunk lévő 
szakadékok és mélységek felett. Elfáradva, de jó hangulatban a 
késő esti órákban értünk haza a szép kirándulásról. 

Névnapoztunk
A névnapjukat ünneplő klubtársainkat köszöntöttük július 3.-án és 
október 2.-án. Ők finom vacsorával vendégeltek meg bennünket, 
melyet ezúttal is köszönünk. 

Szent Mihály nap
Szeptember 24.-én a Vasadi Gazdák finom ebédet főztek a vendé-
geknek, amellyel minket is megvendégeltek, amit ezúton is köszö-
nünk. Mi a hagyományos szilvalekvár főzést vállaltuk Szíjjártó 
Imréné és Szíjjártó Imre irányításával. Korán reggel nekifogtunk 
a rengeteg szilva megmosásának és magozásának. A kevergetés 
nehéz feladat volt. Délutánra elkészült a finom lekvár,amelyet 
kaláccsal kóstolgattak a vendégek. Ezúton is köszönöm a klubta-
gok segítőkész munkáját. Délután az Easter zenekar másfélórás 
koncertjét élvezettel hallgattuk, amelyet a CSEVAKA tagoknak 
megköszönünk, akik ezt lehetővé tették és fizették. 

Mamma Mia
Október 6.-án Pirótné Zsuzsa szervezésében a gazdákkal közö-
sen a klubtagjaink is színházba mentek. A Madách Színházban 
Budapesten a Mamma Mia című darabot nézték meg. Szirtes 
Tamás rendezésében és Koós Réka főszereplésével. Minden-
kinek nagyon tetszett az előadás. /Lukács Béláné klub vezető/

A Búzavirág Nyugdíjas Klub hírei
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POLGÁRŐR HÍREK

Polgárőrségünk részt vett a XV. Vasadi Falunapi 
Rendezvényen

A rendezvény biztosítása mellett évek óta részt 
veszünk a falunapi főzőversenyen is. Idén babgu-
lyással és palacsintával készültünk, amelyet felesé-
gem és segítőink ingyen, meglepetésből osztottak a 
gyerekeknek és az édesszájú felnőtteknek egyaránt. 
Megvendégeltük a zsűrit, elnöke nagy meglepetés 
volt, Benke László négyszeres olimpiai bajnok 
mesterszakács és mestercukrász. Erdélyből érkező, 
varsolci barátainkat is megkínáltuk és nagyon jót be-
szélgettünk, újra üdvözöltük egymást. Az ételünkért 
különdíjat kaptunk, az erről szóló oklevelet Benke 
László polgárőrünk vette át. Köszönöm minden 
kedves polgárőr társunknak, aki szolgálatot látott 
el a három nap során. 

Elismertük munkáját
A Vasadi Polgárőr Egyesület nevében Buzás István 
elnök augusztus 20.-án oklevelet adott át Veres 
János polgárőrnek, elismerve eddigi kimagasló 
munkáját. Az eseményen jelen volt Marton József 
Zoltán polgármester és Hargas Márton, akivel min-
dig együtt voltak szolgálatban. Az elismerést János 
- betegsége miatt - otthonában vette át.

Bombát találtak
Községünkben a Szabadság u. 57. számú ház előtti 
árokban fűnyírás közben 2. világháborús bombát 
találtak. A lakossági bejelentésre a Polgárőrség 
mellett előbb a rendőrök, majd a tűzszerészek is 
kivonultak, akik megállapították, éles lövedékről 
van szó. A szakértők még aznap megsemmisítették 
a bombát. 

Idén is járt a Polgárőr Mikulás
A Polgárőr egyesület Mikulása ezévben is útra kelt, 
hogy végiglátogassa a tagsághoz köthető gyerme-
keket Mikulás alkalmából. Idén is hintón érkezett 
minden családhoz, puttonyában sok szép finom 
csomagot cipelve. Ezúton is köszönöm mindenki 
munkáját, aki segített ebben a nemes feladatban: 
Tóth József, Tóth István, Hargas Márton, Sándor 
János és feleségem Buzás Istvánné.

Buzás István a Vasadi Polgárőr Egyesület elnöke

Karácsonyi készülődés, vásárlás veszélyei
A nagyáruházak és a kisebb üzletek egyaránt visszatérő színhelyei lehetnek a lopásoknak. Vannak tolvajok, 

akiket a polcokon elhelyezett árukészlet vonz, míg mások a vásárlók értékeinek megszerzésére törekszenek. 
Egy olyan világban élünk, melyben napról napra fontosabb fogalommá válik a biztonság. Értékeik veszélynek 
van kitéve. Elengedhetetlen a személyvédelem mellett, a tárgyi eszközök, épületek, áruk védelme. Autóval 
történő vásárláskor táskáját, sem a csomagtartóba rakodás, sem pedig a bevásárlókocsinak a tároló helyre 
történő visszatolása idejére se hagyja őrizetlenül! Ne adjon esélyt arra, hogy éberségét felvilágosítás kérés 
ürügyén idegen személyek kihasználják!

Békés, boldog, biztonságos karácsonyi és újévi ünnepeket!
Monori Rendőrkapitányság

Az adventi iőszak alatt sokan gyújtanak gyertyákat és mécseseket, helytelen használatuk szabadban és 
zárt térben egyaránt könnyedén tüzet okozhat. Ha mégis tűz keletkezne a lakásunkban, fontos, hogy a lehető 
legrövidebb időn belül megtegyük a szükséges intézkedéseket: mentsük a lakásban tartózkodókat, értesítsük 
a tűzoltóságot, s ha tudjuk, kezdjük meg a tűz oltását!

Polgárőrség: 06-30/621-37-91
Pjeczka Sándor körzeti megbízott: 06-20/489-67-66
Rendőr járőr (24 órában hívható): 06-20/771-04-11 
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Ha jól emlékszem 3 évvel ezelőtt beszélgettünk így, 
négyszemközt – akkor a Hagyományőrző Citerazene-
karról. Most arra kérlek, hogy beszélj, mesélj nekem 
a régi zenekarodról, a Vincze zenekarról.

A Vincze zenekar az én vezetésemmel 1984-ben 
alakult. Alapító tagjai között Vincze Sándort ( dob 
és ének ) Ladányi Pétert ( szaxofon, klarinét, ének, 
szintetizátor ), Ladányi Istvánt (szaxofon, klarinét 
) és jó magamat ( harmonika és szintetizátor ) kell 
megemlíteni, majd később csatlakozott hozzánk 
Lukács B. Ottó ( trombita ) és Mező Csaba ( basszus 
gitár, tuba). Szeretném még megemlíteni id. Vincze 
Sándort is, aki az utcai kíséreteknél a cintányért és 
a nagy dobot szólaltatta meg.

A zenekar a környékbeli településeken és távolabbi 
településeken is rendszeresen részt vett bálokon, es-
küvőkön, szüreti mulatságon. Volt olyan évünk, hogy 
22-25 esküvőn, 5-6 bálon húztuk a talpalávalót. Úgy 
gondolom és akkoriban úgy éreztük, hogy szerettek 
bennünket, a zenénket, ezért is hívtak minket olyan 
sok helyre. 

A zenekart az összetartás jellemezte, mely a zene 
iránti szeretetből fakadt – jó kollégák és jó barátok 
is voltunk.

Múltak az évek, a zenekar tagjainak munkahelyi 
és magánélete is változott, 13 év együtt zenélés után 
1996-ban a Vincze zenekar megszűnt.

Ez év márciusában, a Kincsesláda című rendezvényen 
azonban ismét színpadon volt a Vincze zenekar. Jó magam a 
rendezvény háziasszonyaként részese voltam annak amikor 
a zenekar a színpadon felszerelt és megszólaltak az első 
akkordok … a jelenlévők mintha visszacsöppentek volna a 
80-90-es évekbe… felemelkedtünk a székről és pillanatok 
alatt úgy éreztük magunkat, mint egy igazi, hamisítatlan 
vasadi nosztalgia bálban. Szenzációs volt! 

Hogy kerültetek Ti egyáltalán a 
Kincsesláda színpadára? 

Hát igen… számunkra is óriási élmény volt a 
Kincsesláda színpadán sok-sok év után ismét 
együtt zenélni. És nagyon örültünk a fogad-
tatásnak, nagyon örültünk, hogy pillanatok 
alatt fergeteges hangulat alakult a színpad 
előtt. Azt kérdezed hogy kerültünk oda? hogy 
kerültünk a fiatalok közé? Tavaly ősszel vol-
tam 70 éves és a születésnapomat ünnepeltük 
a citerásokkal. Monori Sanyi pedítette meg, 
hogy mi lenne, ha a tavaszi rendezvényen 
összeállna a zenekar. Örömmel fogadtam 

jó magam és a zenekar tagjai is a kezdeményezést, 
mondhatom, hogy senkit nem kellett noszogatni. A 
zenekar valamennyi tagjának jól esett a meghívás és 
megtisztelve éreztük magunkat. Biztos már a korom 
is, de komolyan mondom, hogy szinte a könnyeim-
mel küszködtem mikor felmentünk a színpadra  és a 
közönség soraiban olyan arcokat is láttam, akiknek 
25-30 éve az esküvőjén játszottunk. Nagyon hálásak 
vagyunk Monori Sanyinak a lehetőségért. Azért a 
lehetőségért, hogy a vasadiak emlékezzenek a ze-
nekarra, a Vincze zenekarra. Lehetővé tette, hogy 
úgy emlékezzenek a vasadiak a zenekarra, hogy ez 
egy olyan zenekar volt, amely jókedvet, derűt vitt 
a vasadiak és más településen élők életébe is. Úgy 
gondolom, hogy a Vincze zenekar hosszú éveken 
keresztül vitte Vasad hírét, nevét messzebb tele-
pülésekre is, hiszen a zenekart mindenki a „vasadi 
Vincze zenekar”-ként emlegette.  

Lesz folytatás…?

Sanyival azt beszéltük, hogy  jövőre, május elsején 
a zenekar csinálhatná a zenés ébresztőt, úgy mint sok 
évvel ezelőtt, sok éven át. Meg aztán a falu jövőre 
ünnepeli 700 éves évfordulóját és az önkormányzat 
tervei szerint több napos rendezvény sorozattal ün-
nepel majd a falu. A tervek között szerepel többek 
között egy igazi, régi vasadi lakodalmas … vasadi 
lakodalmas pedig nem képzelhető el a vasadi Vin-
cze zenekar nélkül! Felkérés esetén megtisztelve 
éreznénk magunkat és örömmel mondanánk igent…

Drukkolok, hogy összejöjjön… köszönöm, hogy 
időt szakítottál rám!

Interjút Juhász Éva készítette

NOSZTALGIÁZZUNK EGY KICSIT VINCZE ANDRÁSSAL …!
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A Kökényszem citerazenekar 2017 nyarán a 
pihenés mellett felkészült az ősz eleji és az azt 
követő fellépések alkalmaira. 
Augusztusban műsort adott a Csévharaszti Nép-
zenei Találkozón, mely a hónap 11-ei napján 
került megrendezésre, valamint rögtön másnap 
12-én Kerekdombra volt hivatalos a Hagyomány-
őrző Hétvégére. Mind-
két helyen színes reper-
toárjukból hallhatott a 
nagyérdemű közönség 
fülbemászó dallamokat, 
mint; Sárközi szerelmes 
népdalcsokrot, Nyírségi 
népdalcsokrot, Mezőföl-
di népdalcsokrot.
A Monori Népzenei- 
és Néptánctalálkozón 
szeptember 23-án több 
nagysikerű táncegyüt-
tesek mellett tiszteletüket tehették rögtönzött 
utcazenéléssel egybekötve. Szeptember 24-én a 
Vasad Község Önkormányzata által szervezett 
Szüreti hétvégén a szilvalekvár főzése mellé 
biztosították a hangulatot délelőtt, délután pedig 

a kulturális program keretein belül csendültek 
fel a húrok.
Az október sem telt el tétlenül a zenekar szá-
mára. A hónap elején október 6-án katonadalok 
csendültek fel a citera húrjain, melyek Kunszent-
miklós főterét színesítették az Aradi vértanúkra 
emlékezve. Ezt követően október 14-én az Idő-

sek napján okozhattak 
örömet az ott lévőknek 
Csévharaszton.
 Október 22-én keresz-
telői ebéden citeráztak 
Kunszentmiklóson.
November 25-én Péteri-
ben a Hagyományőrző 
Körök estjén loptak ked-
ves dallamokat a közön-
ség fülébe. 
Decemberben tovább-
képzésre mentek Kecske-

métre a Tisza’83 táborba, ahol újabb dalcsokorral 
bővült a népzenetáruk. Kalocsai dallamokkal 
ismerkedtek meg, melyet nagyon várnak, hogy 
előadhassanak a következő fellépéseken is.

Dr Dézsi Zsolt

A kökényszem Citerazenekar Hírei

Pest Megyei Mustra

Szeretettel ajánljuk a Tisztelt 
Olvasók fi gyelmébe ezt az új 
honlapot, mely megyénk terü-
letéről ad összeállítást műemlé-
keinkről, épített örökségünkről, 

jelentősebb felújításaikról. Legyen szó akár templom, 
kúria, vár, tájház, múzeum, kórház, sírbolt, szobor, 
ikonosztáz vagy szószék megújulásáról, a felfedezni 
való épületek mind-mind önálló, izgalmas történeteket 
rejtenek. Tarnai Richárd Pest megyei kormánymegbí-
zott ajánlásával: látogasson el a folyamatosan bővülő 
honlapra: www.pestmegyeimustra.hu

Tegyük ki a házszámot!

A könnyebb kézbesítés ér-
dekében a Postahivatal tisz-
telettel kéri a Lakosságot, 
ingatlanaikon tüntessék fel 
jól láthatóan a 2013-ban, 

házszámrevízió során kapott új házszámot. Kö-
zségünkben a lakosság többsége feltüntette az új 
házszámot, kérjük azokat az ingatlantulajdonoso-
kat, akik ennek még nem tettek eleget, ingatlanju-
kon a házszámot jól látható helyre helyezzék el! 

Postavezetés
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Felszentelésünk 10. évfordulóját ünnepeltük
Nagy készülődéssel vártuk az idei templombúcsúnkat, 
melyet június 25-én tartottunk a vasadi kápolnában, az 
alkalmat összekötöttük a kápolna felszentelésnek 10. 
évfordulójával. A szentmisét dr. Csáki Tibor celebrálta, 
melyre a református testvérek is meghívást kaptak, örül-
tünk, hogy ismét együtt lehettünk testvéri szeretetben, 
jókedvben. A szentmisét követően vendégeinket hely-
ben főzött babgulyással és házi süteményekkel vártuk, 
amit az udvaron fogyasztottunk el kellemes beszélgeté-
sek között. 

Együtt nyáron is
A tanév befejeztével a nyári napközis tábort június 19-23 
között rendeztük meg. Létszámunk 50-60 fő körül moz-
gott, reggelente a monori közösség tagjai kerékpárral 
érkeztek a vasadi gyerekekhez, s innen együtt indultunk 
az Általános Iskola ebédlőjébe, ahol elfogyasztottuk a 
reggelit, ezután közösen indítottuk a napot a kápolná-
ban, ahol a Biblia első történeteivel ismerkedtünk meg. 
Témáink voltak a hét folyamán a teremtéstörténet, Káin 
és Ábel. Akadályversennyel és egy Gombai kirándulás-
sal szinesítettük a hetet, ahol a játszótéren önfeledten 
tölthettük a napot. A zárónap pedig hazavihettünk egy 
mondatot, amely így hangzik: „Isten így szólt Noéhoz: 
„Nézzétek, szövetséget kötök veletek, s utódaitokkal”. 
Jó lenne, ha erről a szövetségről nem feledkeznénk el 
a nyári szünetben és utána is ott kísérne a tanév során, 
hogy mindig hűségesek legyünk ehhez a szövetséghez.

Nyári táborok
A fi atalok számára hitéletük elmélyítéséhez nagyban 
hozzájárulnak a korcsoportra osztott nyári táborozá-
si lehetőségek. Idén is a vasadi napközis tábor mellett 
monori és monorierdei napközis táborba is érkeztek kö-
zségünkből gyermekek, akik igy három hétig felügyelet 
alatt voltak és lelkileg is gazdagodtak. Az idei elutazós 
táborunkat Csolnokon töltöttük el, ahol mind lelkileg, 
mind testileg is fejlődtünk. 125-en vettünk részt a mo-
nori közösséggel együtt, így elérve az eddigi legna-
gyobb létszámot vezetőkkel, segítőkkel, gyermekekkel. 
Bérmás korosztályunk Szigligetre utazott augusztusban, 
a katekumen csoport pedig Egerszalókon töltötte lelki-
gyakorlatát. 

Nyitott templomok éjszakája
Szeptember 16-án szombaton 18 órakor kezdődő prog-
ramnak a monori Nagytemplom adott otthont, ahol 
szentmisével, gyermekrajz kiállítással és kulturális 
programokkal vártuk az érdeklődőket. Közösségünk 
tagjai énekes-zenés-irodalmi előadást tartottak. Az estet 
művész vendégeink – Megyesi Schwartz Lúcia, Mocsá-
ri Károly, Mocsári Emma, Edőcs Tamás, Léder Orsolya 
– meghitt hangulatú koncertjét követően lampionos sze-
retetvendégség zárta. Örömmel vettük, hogy Vasadról is 
ellátogattak a rendezvényre. 

Együtt kötöttünk koszorút
Az első adventi vasárnap kora délután közös adven-
ti koszorú készítést hirdettünk meg, ezen az alkalmon 
mindenki elkészíthette adventi koszorúját, díszíthette 
termésekkel, szalaggal, gyertyával, hogy a melegséget 
és fényt hazavigyük szeretteink számra is. 

A csend teremtő ereje
Az Úrjövet, vagyis az advent időszaka arra szolgál, hogy 
felkészüljünk a gyermekként közénk érkező Isten Fiát a 
szívünkbe fogadni. A készület elsősorban belül zajlik és 
nem kívül. Az ember belső, lelki munkájához csendre 
van szükség. Karácsonyra készülve a legnagyobb kísér-
tés az állandó aktivitás és sok külső zaj, ami szétszórttá, 
felületessé és ingerlékennyé tesz bennünket. 
Éppen ezért a Szentlélek adventkor a csendre hív meg 
minket. Az első lépés talán zajos eszközeink (tévé, szá-
mítógép, zenelejátszó, tablet, telefon) gyakori kikap-
csolása. Aztán megpróbálhatunk fi gyelni szeretteinkre, 
barátainkra: hagyjuk, hogy ők beszéljenek, ne vágjunk 
a szavukba, hagyjuk őket szóhoz jutni, mi inkább csak 
hallgassunk, legyünk jelen. Igyekezzünk teret adni a 
családunknak is, hogy összegyűljenek és csak egymásra 
fi gyelve, a világ zajával nem törődve megtapasztalhas-
sák a kölcsönös szeretetben Jézus közelségét. 
Természetesen az imádság a lélek csendjének legkivá-
lóbb helye. Ilyenkor különösen jó olvasni az Ő Igéjét. 
Talán Isten is azt kéri tőlünk leginkább, hogy hallgassuk 
Őt, fi gyeljünk rá. 
Az Isten utáni vágy kialakul bennünk, ha mindennap 
keresni fogjuk a csöndet. S akkor a szívünk egészen 
biztosan megtelik a születő Gyermek Jézus örömével és 
szeretetével! 

Paszternák Tamás katolikus plébános

Ünnepi alkalmaink:
December 16. adventi koncert -18:00
December 24. karácsony előesti szentmise 20:30
December 25. pásztorjáték: 10:45
December 25.  karácsonyi liturgia: 11:00

A RÓMAIKATOLIKUS EGYHÁZ HÍREI
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Egyházak

A REFORMÁTUSOK HÁZA TÁJÁN TÖRTÉNT…

Közös ifjúsági tábor a gátiakkal
Az elmúlt nyáron tovább erősödött a gáti testvérgyüleke-

zettel a kapcsolatunk, ugyanis idén nemcsak az idősebb kor-
osztály, hanem a két gyülekezet fiataljai, konfirmandusai is 
találkozhattak egymással, sőt együtt töltöttek egy hetet. A 
kárpátaljai Balazséron több mint száz fiatal gyűlt össze július 
utolsó hetén, hogy Isten Igéjére és egymásra figyeljen, többek 
között Gát és Vasad fiataljai is ott találkozhattak egymással. A 
csendeshét hétfőtől szombatig tartott, az előadások, áhítatok, 
beszélgetések az áldás témakörében hangzottak el, arra keres-
tük együtt a választ: Hogyan lehet áldás az életemen? A ko-
moly téma mellett éneklés, közös játék, ismerkedés és sok-sok 
nevetés tarkította programdús napjainkat reggeltől késő estig. 
Szombaton útra kelt kis csapatunk és a vasadiak elbúcsúzva a 
többiektől négy nap alatt bejárták Kárpátalja főbb nevezetes-
ségeit. Az ungvári várral ismerkedtünk meg először, megnéz-
tük az Ung folyó partját és a felette magasodó Nevicke-vár 
romjait, majd felfelé haladtunk a Tisza-partján, ahol megpi-
henve szalonnát is sütöttünk. Végig hegyek között kanyarog-
va megálltunk Rahónál, a Fehér- és Fekete-Tisza összefolyá-
sánál, majd továbbhaladva gyönyörködtünk a fenyvesekkel 
szegélyezett Szinevér-tó látványában, amely egy csodaszép 
tengerszem a hegyek között. Kirándulásunk legmegerőlte-
tőbb, de talán legemlékezetesebb napján megmásztuk a Ho-
verlát, Kárpátalja legmagasabb pontját (2061m), ahova 1500 
m magasságig Gaz66-os katonai terepjárókkal jutottunk fel, 
utána kb. hat órás gyalogtúra következett idegenvezetővel. 
Visszafelé a Vereckei-hágó felé vettük utunkat és megnéztük 
az emlékművet. Utolsó nap levezetésként még jártunk a Mun-
kácsi várban és sétáltunk Beregszász városában. Fáradtan, de 
jó élményekkel telve érkeztünk haza.

Hálaadással készültünk adventre
Az ősz sem telt eseménytelenül, gyülekezetünk idén több alka-

lommal is hálaadással állhatott meg Isten előtt. Október 8-án az 
idén kerek házassági évfordulót ülő házaspárokat köszönthettük 
templomunkban, értük és velük adhattunk hálát a gyülekezetben. 
November 20-24-ig lelki feltöltődést kaptunk az evangélizációs 
estéken, ahol Fazakas Sándor varsolci lelkipásztor és Lénárt Ti-
bor monorierdei lelkipásztor hirdette közöttünk Isten Igéjét. 

Sokan emlékeznek még Vasadon arra a november 22-ei va-
sárnap estére, amikor 25 évvel 
ezelőtt a szállingózó hóesésben 
több száz ember gyűlt össze Va-
sad újonnan felépült templomá-
ba, hogy hálát adjon Istennek a 
csodáért. Talán emlékszünk még 
sokan, hogy az alap nélküli temp-
lom kifelé dőlő falai életveszé-
lyessé váltak, le kellett rombolni 
az egész templomhajót. A hitből, 
imádságból, adakozásból, gyüle-
kezeti-falusi összefogásból fel-

épült templom felszentelése óta immáron 25 év telt el, egy 
negyed század, de ma is hálával tölt el minket, ha arra em-
lékezünk, milyen nagy dolgokat cselekedett közöttünk az Is-
ten. Merítsünk erőt belőle, és reménységgel, hittel tekintsünk 
előre az előttünk álló parókia-és gyülekezeti ház építésére, a 
következő évek újabb nagy feladataira. Jó lenne, ha adventi 
várakozásunkban Jézust várnánk és kérnénk együtt imádsá-
gainkban, hogy jöjjön el és legyen jelen gyülekezetünk min-
den eseményén, a következő évek minden munkájában.

Ebben a hitben erősödhettünk meg két további hálaadó al-
kalmon is, ahol gyülekezetünk kisebb-nagyobb küldöttsége is 
részt vehetett: az erdélyi Varsolcon okt. 29-én és Gáton no-
vember 12-én. Mindkét gyülekezet hálát adott templomának 
külső-belső felújításáért, megújulásáért. Ezeken az alkalma-
kon mi is osztozhattunk örömükben és hálájukban, és élvez-
hettük vendégszeretetüket.

2017 őszén Magyarország minden református gyülekezet-
ében, így Vasadon is általános presbiteri tisztújítás történt. Gyü-
lekezetünkben nov. 5-én került erre sor, a presbiterválasztás 
szép rendben lezajlott, továbbra is 12 presbitere van gyüleke-
zetünknek. A jelenlegi presbitérium mandátuma dec. 31-én jár 
le, az új presbitérium január 1-jén kezdi szolgálatát, a presbiteri 
esküt január 7-én az istentisztelet keretében teszik le.

Gyülekezeti ünnepi alkalmak:
December 16. de 10- du 2-ig Adventi barkácsolás, mézeska-
lács-sütés a gyerekeknek
December 24-én de. 10 órakor: Istentisztelet, utána adventi 
gyertyagyújtás
December 24-én du. 4 órakor: Szentesti istentisztelet gyer-
mekműsorral
December 25-én de. 10 órakor: Úrvacsorás ünnepi istentiszte-
let, gyermekistentisztelet
December 26-án de. 10 órakor: Ünnepi istentisztelet Kovács 
Gergő legátus szolgálatával
December 31-én de. 10 órakor: Istentisztelet, gyermekistentisztelet
December 31-én este 6 órakor: Óévbúcsúztató istentisztelet
Január 1-jén de. 10 órakor: Újévi ünnepi istentisztelet
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Június 16.-án rendezték meg Marcelházán a 
12. Polgármester Kupát, ahol a Vasadi Öreg-
fiúk csapata 1. helyezést ért el. Gratulálunk!

Nem volt megállás nyáron sem
A Vasadi Regionális Sport Club szakosztályai egész évben 
nyújtanak mozgási lehetőséget. Az iskolai szünidőben, az ősz 
elején sincs ez másképpen.
Labdarúgó szakosztályunk volt a legaktívabb. Június elején 
befejeződött évadot követően megtöltöttük a nyarat sportolási 
lehetőséggel, aktív mindennapokkal.
A szezon lezárásaként öregfiúk csapatunk látta vendégül tele-
pülésünkkel karöltve Marcelháza öregfiúk csapatát. Vendég-
szeretetünket ismét ékesen bizonyítottuk a finom vacsorával, a 
jó hangulattal és a sportszerűen elveszített mérkőzéssel.
A találkozónak lett folytatása, mégpedig az, hogy a mi csapa-
tunkat viszont meghívták egy színvonalas mini tornára, és ha 
már ott voltunk, el is hoztuk a győztesnek járó kupát. Jó érzés-
sel zártuk ezáltal a 2016/2017. évi labdarúgó bajnoki idényt, 
ami nem úgy sikerült, ahogy mi szerettük volna előzetesen.
A nyár a napközis focitáborokról és a felnőtt csapatunk válto-
zásairól szólt. A négy táborban nagyon sok gyermek vett részt. 
Az időjárás kedvezett számunkra, a hangulatra nem lehetett pa-
nasz és arra sem, hogy a gyermekek elfáradjanak a nap illetve 
a tábor végére. Az egész napos felügyelet mellett, fociztak, ki-
rándultak és jókat ettek. Várhatóan jövőre is megszervezzük az 
idei sikereken is felbuzdulva.
Felnőtt egyletünkben nagy volt a játékos mozgás a nyár folya-
mán. Többen eligazoltak az együttestől, a vezetőedző személy-
ében is változás állt be. 
Új érkező gyakorlatilag nem jött csapatunkhoz, de annál töb-
ben kezdték újra a futballt falunkból azon személyek közül, 
akik a korábbi években nem játszottak.
A lelkesedésük szerencsére sikerekkel is párosul, nagyon jól 
kezdtük az új szezont. Remélhetőleg a folytatás is hasonlóan 
sikeres lesz.
Utánpótlás csapatainkban sajnos negatív változások mentek 

végbe. Hosszú évek után nem tudtunk ifjúsági és serdülő kor-
osztályt indítani, mert nincs annyi ilyen korú gyermek, aki ná-
lunk szeretne játszani. A legkisebb korcsoportokban versenyez-
tetünk jelenleg az utánpótlásunkban gyermekeket.
Mindenképpen megjegyzendő, hogy öregfiúk csapatunk 
is hétről hétre mérkőzéseket játszik az Magyar Labdarúgó 
Szövetség által szervezett bajnokságban.
Nyári tábort a Ritmikus gimnasztika szakosztály is tartott. Kö-
zel negyven fő vett részt az egyhetes táborban, ami szintén na-
gyon sikeres volt idén is.
Az iskola kezdéssel párhuzamosan elindultak a versenyek il-
letve az edzések. A gyakorlások során megtanult koreográfiát a 
leányok az ország több pontján mutatják be, lépnek fel külön-
böző rendezvényeken.
A sok edzés és felkészülés remélhetőleg minden sportágban ki-
fizetődő lesz, de ha már a sportot űzők jól érzik magukat, akkor 
sikeresnek mondható.
A Taekwon-do és a birkózó szakosztályunk jelenleg a Csévharasz-
ti tornateremben gyakorolnak és készülnek az őszi versenyekre.
Bárki szeretne mozogni a településünkön megtalálható sport-
ágakban, várjuk nagy szeretettel!

Mozgalmas és izgalmas volt az őszi 
szezonja a helyi Labdarúgó csapatnak

Az előző idény befejezése után bíztunk abban, hogy sikere-
sebb szezonunk lehet. A várakozásaink egy része szerencsé-
re beigazolódott.
A nyár folyamán több alkalommal szerveztünk tábort általános 
iskolás korú gyermekeknek. Sok foci, mozgalmas programok, 
kifogástalan időjárás és a teljeskörű ellátás vezetett a jó hangu-
lathoz. A hét végére pedig elfáradt fiúk és lányok térhettek haza 
ajándékokkal és sok élménnyel.
Sajnos volt árnyékos oldala is a holtszezonnak. Az ifjúsági csa-
patunkból többen nem jelentkeztek edzésre és voltak, akik el-
igazoltak. Új játékosok nem jöttek egyesületünkhöz, így még a 
nyár derekán vissza kellett léptetni ezen korosztályunkat.
A felnőtt gárdánknál is veszélybe került a bajnoki indulás. Há-
rom héttel a bajnoki rajt előtt edző és játékoshiánnyal küzdöt-
tünk. És ekkor jött egy váltás!
Megkerestük azon falubeli és az egyesületünkben egykor sze-
repelt embereket, akik évek óta nem futballoztak, hogy jöjjenek 
focizni hozzánk. Az első hívó szóra jött is tizenkét ember, így 
már volt csapatunk. Az érkezőknek is köszönhetően biztos-
sá vált a szereplésünk a Megyei III. osztály küzdelmeiben. A 
Déli csoportba sorolták be egyesületünket. A sorsolásunk na-
gyon kedvezően alakult, így az első hat mérkőzésünkből öt-
ször győztesen hagytuk el a játékteret. Sajnos a következő hét 
mérkőzésen csak két döntetlenre voltunk képesek. Az elért 17 
ponttal a nyolcadik helyen tanyázunk a téli szünetben.
A hazai mérkőzéseinken újra sok néző van jelen, a csapat 
színvonalas mérkőzéseket játszik, de az ellenfél kapujába 
sajnos nem tudtunk elég alkalommal betalálni. 

VASADI RSC HÍREI
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Folytatás az előző oldalról...
Annak ellenére, hogy még a szereplésünk is kérdéses volt, 
szép sikert értünk el. Tavaszra pedig már kondink is lehet.
A felnőtt versenysorozat mellett öregfiú-bajnokságban is szere-
pel egyesületünk. Kilenc mérkőzést vívtunk meg az ősz folya-
mán. Sérülések tömkelege hátráltatta a csapatot. A sikerek még 
váratnak magukra, de a hazai találkozóinkon szép számmal 
vannak nézőink.
Utánpótlásunkat tekintve az előző idényekhez képest kevesebb 
korosztályban tudunk versenyeztetni gyermekeket. A serdülő 
csapatunkat a bajnokság kezdete után kellett visszaléptetni. 
A legkisebb gyermekek számára van jelenleg lehetőség egye-
sületünkben versenyszerűen futballozni. Ők hétről hétre részt 
vesznek rendezvényeken. 

Vannak azért sikerek is. A Magyar Labdarúgó Szövetség TAO 
pályázatán keresztül tárgyi eszközöket szereztünk be és lehető-
séget kaptunk öltöző építésre is. A sportpályán már az Önkor-
mányzat finanszírozásában épülő öltözőrész már szépen halad. 
Remélhetőleg tavasszal még látványosabb lesz az építkezés 
előrehaladása.

Hajrá Vasad!
Ifj. Szíjjártó Imre  - A Vasadi RSC elnöke

Áldott, békés karácsonyi Ünnepeket kíván 
a Vasadi Regionális Sport Club

Legyen olyan az új esztendő amilyennek Ön szeretné!

Az őszi félév a duó és csapatversenyek féléve volt majd ta-
vasszal jönnek az egyéni versenyek.
Néhány kupaversenyen jártunk ebben az idényben. 
Időrendbe foglalva: A Komárom kupán három csapatunk, két 
duónk és egy egyéni indulónk vett részt.
Gyermek 1 kategóriában 1 helyezést ért el csapatban ( Mikus-
ka Panna, Borbély Villő, Ormódi Dorka, Szántó Kata, Kovács 
Míra Csenge, Lucz Flóra) 2. helyezett lett ( Bekker Boglárka, 
Habi Virág, Baár Rebeka, Kiss Natália, Újvári Dóra).
Egyéni serdülő kategóriában Kapuvári-Herbszt Minna össze-

tettben 7. helyezést ért el, karika gyakorlattal 3. helyezett lett.
Gyermek 1 duó kategóriában Bolyán Dorina és Kiss Gréta 
bronz minősítést szerzett.
Serdülő csapat kategóriában Pató Katalin, Balis Dorottya, 
Beke Dóra és Pasaréti Bíbor 1. helyezést ért el. Junior 2 duó ka-
tegóriában Rendek Lili és Vizi Laura bronz minősítést szerzett. 
Barátság kupán is voltunk Szentendrén: Bekker Bogi, Baár Re-
beka, Kiss Natália, Újvári Dóra, Habi Virág csapata 3. helye-
zést ért el. Serdülő csapatunk szintén harmadik helyezést ért el.
Bolyán Dorina és Kiss Gréta bronz minősítést szerzett, Ren-
dek Lili és Vizi Laura ezüst minősítéssel térhetett haza.
Heni néni emlékversenyen pedig Mikuska Panna, Szántó 
Kata, Ormódi Dorka, Borbély Villő, Lucz Flóra, Kovács Míra 
Csenge 5. helyezett lett.
A Vasadi RSC december 17-én 16:30 órától tartja karácsonyi 
gáláját a Jászai Mari Általános Iskolában, sok szeretettel vár-
nak minden kedves érdeklődőt. 
Gratulálunk a lányoknak, csak így tovább!

Zajti Kinga RG edző

RG
HÍREK

Előre kitartással, szorgalommal
Van egy kislány Vasadon, aki idén 

töltötte be 7. életévét, a Vasadi Ál-
talános Iskola első osztályába jár s 
nagyon szereti a táncot, a szép ru-
hákat. A ritmikus gimnasztikában 
mindez együtt jár,  be is iratkozott, 
hogy Ő megtanulja ezt a sportot. 
Egész nyári szünideját arra áldozta, 
hogy felkészüljön az idei verseny-
szezonra. Szeretném bemutatni az 
Olvasóknak Varga Jázmint és az Ő 
eddigi eredményeit. 

Jázmin 2016. januárban kezdett 
ritmikus gimnasztikázni, Monoron. 
Jelenleg is a Monor SE igazolt ver-

senyzője. Idén „érett”meg arra, hogy versenyezzen, ahol egyelő-
re duóban indul. Első versenye a Viktória kupa volt ezév október 
21-22-én, ahol VI. helyezést ért el Budapesten ezüst minősítéssel.

A második  verseny Berczik Sára emlékverseny volt Budapes-
ten november 4-5 között, ahol ezüst minősítést szerzett. Tizen-
két egyesület 225 versenyzője mutatta meg tehetségét ritmikus 
gimnasztikában a KVSE szakosztálya által szervezett Komárom 
kupán november 11-én, ez volt Jázmin negyedik versenye, ahol 
a II. helyezésig jutott arany minősítéssel. Negyedik megméret-
tetésének Szentendre adott otthont, ahol a II. helyezésig jutott 
ezüst minősítéssel. 

Egyenlőre heti két edzésre jár, jövőre átkerül egy magasabb korosz-
tályba, amely több versenyt és több edzést jelent.  Az idei verseny-
naptár a december 10-én rendezett Gálával véget ér, ahol Jázmin is 
indul. Erről az eredményről jövőre beszámolunk lapunk hasábjain. 

Sok szép sikert és örömet kívánunk neki a továbbiakban is!
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Sport

VASADIAK SIKEREI KOSÁRLABDÁBAN

Pest Megyei Fiú Serdülő Bajnokság: Fiatalabbként ve-
szünk részt az idősebbek között, hiszen ebben a korosz-
tályban az elsődleges cél a fejlődés, márpedig tanulni az 
erős ellenfelektől lehet. Jelenleg a legjobb 12 között ver-
senyzünk ez is mutatja, hogy szépen helyt áll a Csapat.

(Ladosinszki Gréta, Ladosinszki Eszter, Buzás István, 
Kanyó Márk, Vidinczei Patrik)

Nemzeti Kadett Leány Bajnokság: A Keleti Régió-
ban versenyzünk, ahol eddig a 6 mérkőzésünkből 6-ot 
megnyertünk, azaz veretlenül zártuk az Alapszakaszt. 
Olyan városokat sikerült megelőznünk evvel, mint 
Szolnok, Kecskemét és Miskolc.
(Ladosinszki Eszter, Ladosinszki Anna, Káposztás Virág)

Nemzeti Junior Leány Bajnokság: Szintén a Keleti 
Csoportban játszunk, de itt még tart az Alapszakasz, 
jelenleg megelőzve Szolnokot, Ceglédet, Szegedet és 
Debrecent második helyen állunk az NBI/B-s játéko-
sokkal pályára lépő Nyíregyháza mögött. 
(Gerstenmayer Detti, Ladosinszki Anna, Nádasdi Anna)

Csuba Attila testnevelő tanár, kosárlabda edző

Együtt az élen
Június 24.-én rendezték a Monori Fogathajtó ver-
senyt, melynek idei újdonsága a polgármesterek via-
dala volt. Marton József Zoltán Vasad község polgár-
mestere és segédhajtója Bolyán Zoltán a legjobb idővel 
értek célba, gratulálunk! 

CAN-D Kettesfogat
Kéri Gergő
Fegyverneki Sándor
Kókai István
Czemmel István
Tóth József
Végh Gábor
Bágyi Csaba István
Németh Martin

CAN-D Egyesfogat
Heka Attila

Póni népi kettesfogat (bemutató)
Csizmadia Tamás

CAN-D Póni Kettesfogat
Huszák Balázs
Marosi Zoltán
Sándor Ferenc
Gombos Zsolt

Népi fogat (póni kettesfogat)
Versegi Molnár Sándor
Antal Gábor Junior
Buzás Adrián
Sörös József
Majoros Ferenc
Burján József

Népi fogat (egyesfogat)
Szedő István
Keszeg Tibor
Szalai István
Bátorfi István
Stefkovics Zsolt

Népi fogat (póni egyesfogat)
Jávorszky István
Bodor István
Póni egyesfogat bemutató
Harazin Nándor Márton

Népi fogat (kettesfogat)
Keszeg Tibor
Keszeg Gábor

Falunapi fogathajtás eredményei

Fotó: Török Árpád

Fotó: Kovács Géza

Fotó: Kovács Géza
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Közérdekű

Augusztus 26.-án immáron 5. alkalommal került meg-
rendezésre a szántóverseny és ügyességi hajtás Vasa-
don. A versenyzők szép számmal érkeztek Monorról, 
Üllőről, Alsónémediből, Cinkotáról, Péteriből, Csév-
harasztról és Vasadról is. A rendezvény célja a helyi 
hagyományok ápolása, a lovastársadalom összetarto-
zásának erősítése. A program a szántással kezdődött, 
a zsűri szerepét idén is a Vasadi Gazdák töltötték be: 
Pirót Sándor Károly és Piroth Sándor személyében, 
akik nagy odafigyeléssel végezték a feladatot. A forró 
napsütésben végzett munka után jólesett a finom ebéd, 
majd kezdődött az ügyességi hajtás. A látványos ver-
seny szoros és izgalmas volt. A résztvevőket kupával és 
oklevéllel díjaztuk. A délutánba nyúló rendezvényen az 

eredményhirdetést követően megemlékeztünk az idén 
fiatalon elhunyt Marton Sándor lovas barátunkról.  
A szervező Jávorszky István ezúton is szeretné megkö-
szönni mindenkinek, aki segítette a rendezvény sikerét.

Genzwein Marina a 2017-es 
évben magyar póni fogathajtó 
válogatott tagjaként a szezon 
alatt négy versenyen indult. 
Három nemzetközi versenyen 
sikeresen kvalifikálódott a póni 
fogathajtó világbajnokságra, 
melyet teljesített társaival.

• Nemzetközi Fogathajtó Versenyt rendeztek május 4-7 
között Fábiánsebestyénben. Genzwein Marina póni 
egyes kategóriában első helyet szerzett, amivel sikerült 
megszereznie az első kvalifikációt.
• Nemzetközi Fogathajtó Versenyt rendeztek június 1-4 
között Mélykúton, ahol 5 ország 60 fogata állt starthoz. 
Genzwein Marina póni egyes kategóriában második 

helyet szerzett, és si-
került kvalifikálódni 
a Mindenben meg-
rendezésre kerülő vi-
lágbajnokságra.
• Július 13-16 között 
Mezőhegyesen ren-
deztek nemzetközi 
Fogathajtó versenyt, 
ahol Marina első he-
lyet szerzett póni egyes kategóriában. 

• Augusztus 16 – 20 között Németországban Minden-
ben rendezték a póni fogathajtó világbajnokságot, ahol 
összetettben, a három versenyszám után a felnőtt me-
zőnyben 34. helyen végzett.

Lovasfesztivált tartottunk augusztus végén

Marina első éve, hogy már felnőtt kategóriában nyeri sorra versenyeit

Megköszönöm, minden kedves együttműködő, jó szándékú lakosnak, intézménynek, közösségnek, munkacsoportnak 
és a jelzőrendszeri tagoknak az együttműködést 2017.ben, akik elősegítették a vasadi családok boldogulását 2017-ben! 
Kívánok minden vasadi lakosnak, áldott békés karácsonyt és sikeres újesztendőt. 

Bódis László családsegítő
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Mindig nagy öröm 
és büszkeség töl-
ti el a szívem, ha 
szerkesztőként hírt 
adhatunk közsé-
günk kiemelkedő 
alakjairól, legyen 
szó a kultúra, a 
sport, a művésze-
tek képviselőiről. 
Ilyen nagy öröm-
mel szeretnék írni 
Kalina Andrásról, 
aki vasadi lakos, 
jelenleg Mátrafü-
redre a Mátra Erdé-

szeti Szakképző Iskolába jár, ahol erdész és vadgazda 
technikusnak tanul. Az iskolában motorfűrészes okta-
tás is folyik, ebből adódóan az iskola indít csapatokat 
ilyen jellegű versenyeken. Szerencsére sikerült a csapat 
szerves tagjává válnia és több versenyen is részt vett 
nem kis sikerrel.

Az első versenyük az V. Husqvarna Országos Faki-
termelő Bajnokság volt, amit Orfűn rendeztek június 
17-én, itt junior kategóriában első helyen végeztek. 
Ezt követően Leskoban (Lengyelország) az Erdészeti 
Iskolák Nemzetközi Fakitermelő Versenyén indultak 
ahol csapatuk összesítettben a második helyen végzett. 
A következő versenyük Hajdúböszörményben volt a 
Husqvarna Fakitermelő Verseny, amelyen az ország 
legjobbjai között vehettek részt az orfűi szereplésük 
után. Augusztus 26-án, Bükkzsércen a STIHL Regio-
nális Fakitermelő Versenyen indultak, ahol helyt álltak 
diák csapatként, ennek köszönhetően az ország legjobb 
sportfavágói között versenyezhettek szeptember 2-án 
Soponyán, az Országos STIHL Fakitermelő Bajnokság 
Döntőjében. Végül október 12-13-án, Piliscsabán a Dr. 
Szepesi László Erdészeti Gépész Országos Emlékver-
senyen vettek részt ahol 7 erdészeti iskola 10 csapata 
mérte össze tudását, itt az Európa bajnokságra való ki-
jutás volt a tét sajnos ez nem jött össze, mert összesített 
második helyen végeztek, de szóbeli kategóriában első 
helyet hozták el.
Sok sikert kívánunk Andrásnak a jövőben, és gratulá-
lunk az eddig elért szép sikerekhez!/Veroczki Barbara/

Előkelő helyen végzett rajzaival

A Dr. Borzsák 
István Városi 
Könyvtár és Hely-
történeti Kiállítás 
2017. májusában 
rajzpályázatot hir-
detett, melynek ér-
dekessége az volt, 
hogy közönség-
szavazáson vettek 
részt a gyerekek 
pályaművei, ezen 
a megmérettetésen 
Turjányi Vilmos 
két művét is be-
nevezte. A Vasadi 

Általános Iskola és a monori Csillagfürt Alapítvány 
tanulója a végeredményben 4. és 6. helyen végzett a 
több száz pályázat között. A monori könyvtár a részt-
vevőknek, felkészítő tanároknak és a versenyt elbírá-
ló zsűri tagoknak egy jutalomkirándulást szervezett a 
nagytétényi Száraz-Rudnyánszky kastélyba, Hugonnai 
Vilma szülőhelyére. A kastélylátogatás során a budaör-
si szoborparkba is ellátogattak. 

Együtt festették ki az aluljárót

Kihirdette a „Színezd újra! Alkotói Napok 2017” 
című falfestési pályázat nyerteseit a MÁV. A szept-
ember közepén kiírt felhívásra beérkezett pálya-
művek közül a vasúttársaság kiválasztotta azokat 
az alkotásokat, amelyek két fővárosi és két vidéki 
vasútállomás gyalogos aluljáróit színesítik. 
Monoron a Csillagfürt Fejlesztő és Művészeti Ala-
pítvány Csillagfürt elnevezésű csapatának „Átjáró 
a varázslat birodalmában” című alkotása nyert, a 
szorgos tanulók egy héten át dolgoztak a gyalogos 
aluljáró kifestésén. A munkában Vasadról Turjányi 
Vilmos is részt vett.

Aki a fűrésszel is művészien bánik
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L usztigh Marcsival  nyáron találkoztam, mikor szóba 
került, nagyon boldog, hiszen cukrász tanulójával Ma-

gyarországot képviseli 
az Abu Dhabiban meg-
rendezendő Szakmák 
Olimpiáján. Már akkor 
megkértem, a verseny 
lezajlása után okvetlen 
térjünk vissza, és me-
sélje el élményeit. Mar-
csit Vasadon nem kell 
bemutatni, sokunknak 
ismerős lehet, hiszen 
évekig tőle vásárolhat-
tunk hamisítatlan házi 
rétest a falunapon, tor-
tát rendelhettünk tőle 
különböző alkalmakra. 
Beszélgetés közben jöt-
tem rá, mennyire sze-
rény, és szakmai sike-
reit már nem annyira 
ismerik községünkben. 

Szakmai körökben Marcsi az egyik legkiemelkedőbb cukrász 
oktató, akinek szakmai tudása és hozzáállása is példaértékű. 

Mesélj a legutóbbi versenyről, milyen tapasztalatokat szereztél?
WorldSkills Abu Dhabi 2017. Négy szó, egy város és egy év-
szám. Van, akinek csak ennyit jelent. Nekem sokkal több volt 
ez elmúlt 10 hónap, amíg a 2017-es Szakmák olimpiájára el-
juthattam, megélhettem a verseny hangulatát, a büszkeséget, 
az érzést, hogy milyen nagyszerű csapatnak vagyok részese. 
Tudás, félelem, tréning, szenvedély, alázat, boldogság, tanu-
lás és tanulság. 2016 decemberében kaptam egy telefonhí-
vást, volna kedvem egy kétkörös válogató verseny lebonyolí-
tása után, felkészíteni a győztes fiatal cukrászt, és októberben 
elutazni Abu Dhabiba a világversenyre, és ott zsűrizni is. A 23 
év alatti versenyzőnek sokrétű tudásról kell ott tanúbizonysá-
got tenni a versenynapokon. Éreztem, hogy ez egy hatalmas 
kihívás, mint minden az életem és a pályám során. 

Hogyan történt a kiválasztás?
Az első akadály a verseny kiírás megértése. Majd adaptálni, 
sikeresen lebonyolítani a hazai selejtező és a döntő versenye-
ket. Nekem elegendő elfoglaltságot jelentett a szervezés, így 
a „szétlövésre”, a legjobb kiválasztására az általam tisztelt 
zsűritagokat sikerült megnyerni. Idén márciusban az elővá-
logatóra 11 fiatal cukrász adta be pályázatát. 10 óra állt ren-
delkezésükre, hogy négy különböző marcipán figurát, két féle 
bonbont, tányérdesszertet és karamell artisztikát készítsenek. 
Innen többek között az én tanulóm, Varga Dóra Erzsébet ju-
tott a Szakmasztár keretei között megrendezésre kerülő dön-

tőbe, ahol már két napra elosztva 15 óra alatt négy-négy féle 
bonbont, francia desszertet és karamell artisztikát készítettek 
és ezt egy díszasztalon bemutatták. A szoros versenyen Varga 
Dóra Erzsébetnek sikerült a legjobban teljesíteni a feladato-
kat, így májustól megkezdődött a 100 napos intenzív felkészí-
tés, a tréning! Dóri akkor még a budapesti Szinergia Taverna 
Szakgimnázium és Szakközépiskola végzős hallgatója volt, 
így ott alakítottuk ki a gyakorláshoz, a törzshelyünket. Mivel 
a WorldSkills a Test Project-et csak a verseny megkezdése 
előtt 12 héttel írja ki, így csak a technológiákat gyakorolhat-
tunk, termékeket fejleszthettünk. 

Hogyan zajlott a közös munka?
Az 5 hónapos kemény munkához rengeteg szenvedély és alá-
zat kellett. Ízeket házasítani, színeket, formákat harmóniába 
hozni. Aki valaha indult már versenyen, csak az tudja igazán 
milyen koncentrálni napi 8-12 órán keresztül, amíg kialakul a 
végső produktum.  A fáradságot ez idő alatt az ember elnyom-
ja, nem figyel rá, észre sem veszi az idő múlását. Hihetetlen 
gyorsan eljött az kiutazás ideje!

Milyen versenytapasztalatokkal gazdagodtatok?
A verseny október 15. és 18.-a között Abu Dhabi-ban, 59 or-
szág, 52 szakmában, 1251 fiatal versenyzővel került megren-
dezésre. Magyarországot 20 fiatal 19 szakmában képviselte. 
Dórival együtt 26 fiatal indult a cukrász szakmában.   Boldo-
gan néztem a fiatalokat, sugárzott az arcuk! Bár a lelátón ül-
tem, néztem a felkészítő társak arcát, a lelkünk ott volt velük 
az arénában, átérezve ugyanazt az izgalmat, várakozást, az ösz-
szetartozás erejét, ami a mi kis csapatunkat összekovácsolta az 
elmúlt hónapok alatt. Varga Dóra 22. helyen zárta a versenyt, 
úgy, hogy az első helyezett és közte csupán 24 pont volt. 2 év-
vel ezelőtt az iskolámba egy érdeklődő, nagyon motivált fiatal 
jelent meg, aki várta a kihívásokat. Elsőnek jelentkezett, min-
den tanfolyamra segítőnek, mert tudta, hogy új ismereteket, im-
pulziókat láthat. Büszkeség, hogy csapatversenyben Magyar-
ország a TOP teljesítő országok rangsorában a 18. helyen, az 
összes érem pontszáma szerint a 22. helyen végzett.

Ha egy dolgot kellene kiemelni, mi lenne az amire a leg-
büszkébb vagy a szakmai sikerek közül?
egyértelműen a tanítványaim sikere, a diákok többsége már 
külföldön híres cégeknél, étteremben fiatalkoruk ellenére ve-
zető beosztásban cukrászok, van aki a Disney  hajón cukrász-
dát vezet. 
Marcsi a 11 év tanítás alatt 600 diákot tanított. 2018-ban két 
tanulója képviseli országunkat a Malajziában megrendezendő 
szakács és cukrász Világdöntőn. Élmény volt Őt mélyebben 
megismerni, látni, szinte szerelmes a hivatásába. Kívánok 
még sok sok örömet az életben és biztos vagyok benne, hal-
lunk még Rólad!

Interjú: Kériné Veroczki Barbara

megélni a mesét
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Megváltozott lomtalanítási szabályok
A lomtalanítást évente ingatlanonként egy alkalommal 

házhoz menő rendszerrel végezzük 
el, amely december 31-ig igényel-
hető. A lomtalanítás e módon törté-
nő elvégzése a lakosság számára is 
kényelmes, fi gyelembe véve, hogy 
nem kell egy meghatározott idő-

ponthoz igazodni, telefonon (53/500-152), vagy e-mailen 
(ugyfelszolgalat@okoviz.hu )  is lehetőséget biztosítunk az 
időpont egyeztetésére, melyet egy héttel előbb jelezni szí-
veskedjenek!

Lomtalanítás alkalmával a háztartásban feleslegessé vált hasz-
nálati tárgyakat, eszközöket, bútorokat szállítjuk el. 

Marcsi Szakmai sikerei:
• a Gundel étterem műszak és cukrászvezetője

• 2007-től a SZINERGIA, Taverna Vendéglátó Iskola, 
cukrász-szakoktatója napjainkig

• 2000-ben aranyérmet és vándorserleget hozott haza a 
Regionális Gasztronómiai Versenyen

• 2001-ben 3 aranyérmet és egy különdíjat szerzett az 
V. Országos Gasztronómiai Kiállítás és versenyen. Még eb-
ben az évben a Magyar Nemzeti Gasztronómiai Szövetség 
Mestercukrász Kitüntetést adományoz neki

• 2002-ben a Magyar Nemzeti Gasztronómiai Szö-
vetség Mesterbizottság tagjának választják. Ezévben há-
rom aranyéremmel és egy különdíjjal tér haza a Regionális 
Gasztronómiai Versenyről. Szintén 2002-ben New Yorkba 
utazott, ahol a „The 2002 James Beard Foundation Awards”-
on meghívott chef. A Luxembrugri szakács világbajnoksá-
gon országunkat képviseli, a nemzeti válogatott tagja, ahol 
hidegkonyhai produkcióban 1 ezüst, melegkonyhai produk-
cióban 1 bronzérmet nyertek

• 2003-ban ismét Ő hozza el a Regionális Gasztronó-
miai Versenyről kategóriájában megnyerhető három arany-
érmet és vándorserleget

• 2004-ben a Magyar Nemzeti Gasztronómiai Szövet-
ség szövetségi zsűri tagjává választja. Az Erfurti Szakács 
Olimpia csapattagjaként bronzéremmel tér haza. 2005-
ben a Tatán rendezett Farsang kupán cukrász artisztikában 
aranyérmet kap

• 2005-ben a Magyar Nemzeti Gasztronómiai Szövet-
ség Gasztronómiáért kitüntetést adományoz neki, s még eb-
ben az évben a Nemzeti válogatott felkészítő cukrász tréne-
re lesz. Az év zárásaként a Baseli Világkupa felkészítéséért 
ezüstérmet kap

• 2006-ban átvehette az év cukrásza elismerést a Gaszt-
ropont díjátadó gálán. Még ebben az évben Luxemburgi 
Szakács Világbajnokságon a Magyar Nemzeti Szakácsvá-
logatott  felkészítő trénere, diákjai 2 ezüstöt, 1 bronzérmet 
nyertek

• 2008-ban a Lissabon-i Ifjúsági Világbajnokságra fel-
készítő tréner

• 2009-ben a Farsang kupán „ cukrász tanulóversenyre 
felkészítő tréner, diákjai  4 arany, 3 ezüst, 1 bronz érmet 
nyertek

• 2010-ben a Szakmasztár versenyen elméleti és gya-
korlati felkészítő, diákjai 3. és 4. helyezéssel végeztek, majd 
az „Év cukrásza” versenyen aranyéremmel térnek haza. 

Hulladékok szállítási időpontjai
Tisztelt Lakosság, a Kövál Zrt ezúton tájékoztatja 

Önöket a szelektív hulladék szállítási időpontokról. 
sárga zsák: december 29, január 12, 26, február 

9, 23, március 9, 23, április 6, 20 pénteki napokon.
zöld zsák: január 12, 26 (csak fenyőfa), 
február 22, március 22, április 29 csütörtöki napokon. 

Közszolgáltatói tájékoztató
A KÖVÁL Nzrt az általa végzett szemétszállítási szol-

gáltatással kapcsolatban az alábbiakról tájékoztatja Va-
sad község Tisztelt Lakosságát: december 26.-án (ked-
den) hulladékszállítás nem lesz, helyette Vasadon 2017. 
december 23.-án (szombaton) szállítjuk el a szemetet

   KÖVÁL  NZrt



Meghívó
Vasad Község Fergeteges Óév-búcsúztatójára

 2018. első kakas 

kukorékolásáig 
tart

Helyszín: Vasadi Általános Iskola Helyszín: Vasadi Általános Iskola 
TornacsarnokábanTornacsarnokában

Amit mi biztosítunk:
- Hidegtál gazdagon
- virsli éjfélkor
- élőben zenél az ÖTÖSFOGAT zenekar
- éjfélkor tüzijáték
- játszósarok és pihenőszoba a kiskorú gyermekeknek, felügyelettel
- 14 év alatti gyermekek számára ingyenes a belépés

Belépő ára:- 3500-Ft/fő
Jegyek elővételben 

2017. december 29-ig kaphatók:

Tóth József élelmiszer bolt 
Sulán László élelmiszer bolt 

Vasadi Coop élelmiszer bolt
Kériné Veroczki Barbara 06-30/222-17-83

Mindenkit szeretettel vár
 Vasad Község Önkormányzata

Kezdés:

2017. december 31-én 

20 órától 17


